
مستقل استان اصفهان www.nesfejahan.net  روزنامه

شنبه 20 آبان ماه 1402 / 11 نوامبر 2023 / 26 ربیع الثانى 1445
سال بیستم/ شماره 4724 /  8 صفحه / 8000 تومان

شرکت توزیع برق استان اصفهان در نظر دارد خدمت مورد نیاز خود به شرح ذیل را ، از طریق مناقصه عمومى دو 
مرحله اى به پیمانکار واجد صلاحیت واگذار نماید 

مدت دریافت اسناد مناقصه : از روز یکشنبه مورخ 1402/08/21  تا ساعت 19:00  پنجشنبه  مورخ 1402/08/25
بصورت الکترونیکى و از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد)

مدت تحویل پیشنهادات : از روز پنجشــنبه مورخ 1402/08/25  تا ســاعت 08:00 صبح روزچهارشنبه مورخ 
1402/09/08  بصورت الکترونیکى و از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد)

محل تحویل پیشنهادات : سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد)
تضامین مورد قبول :پیشنهاددهندگان مکلفند معادل مبلغ سپرده شرکت در مناقصه را بصورت ضمانت نامه بانکى 
معتبر یا فیش واریزى به حساب جارى سپهر صادرات به شماره 105042522005  ویا اوراق مشارکت بى نام تضمین 

شده بانکها و دولت با قابلیت بازخرید قبل از سررسید(موضوع قانون نحوه انتشار اوراق مشارکت)
نام شرکت توزیع برق استان اصفهان ارائه دهند . به پیشنهادات فاقد سپرده ، مخدوش و سپرده هاى کمتر از میزان 

مقرر و چک شخصى ترتیب اثر داده نخواهد شد . 
سایر توضیحات : 

1- هزینه درج آگهى مناقصه در صفحات  داخلى روزنامه هــاى رمز اقتصاد- نصف جهان  به عهده برنده مناقصه 
میباشد.

2- داوطلبان مى توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 13-36273011 داخلى  4274 و 4275 واحد 
مناقصات تماس حاصل نمایند.

3- اســناد و مدارك و اطلاعات این مناقصه  از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ســتاد) به آدرس
www.setadiran.irقابل دسترسى میباشد وهمچنین آگهى این مناقصه  در سایت پایگاه ملى مناقصات ایران 
WWW.epedc.irو سایت شرکت توزیع برق استان اصفهان به آدرس http://iets.mporg.ir  به آدرس

قابل دسترسى مى باشد . 
به پیشنهادات فاقد مهر و امضاء و یا مبهم و مشروط و مخدوش و یا بدون سپرده معتبر و یا لاك گرفته شده با لاك 

غلطگیر و یا پیشنهاداتى که پس از تاریخ تعیین شده واصل گردد مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.
کلیه فرایند مناقصه بصورت الکترونیکى و از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) انجام خواهد گرفت 

اما ارسال سپرده شرکت در مناقصه بصورت لاك و مهر شده قبل از برگزارى مناقصه الزامى است . 
آدرس : اصفهان خیابان شریعتى – شرکت توزیع برق استان اصفهان – دبیرخانه

لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلى ، مراحل ثبت نام در سایت تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) 
به آدرس www.setadiran.irو دریافت گواهى امضاى الکترونیکى راجهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : - مرکز تماس 1456

شركت توزیع برق استان اصفهان               

  آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای

شركت توزیع نیروی برق استان اصفهان - امور تداركات و انبارها

افغانستان، هدف صادراتى ذوب آهن
۳

هیأت اقتصادى و تجارى حکومت طالبان از اصفهان بازدید کرد

تولید مشترک خودرو توسط ایران و چین تجهیز خطوط بی آرتی به ۵۰ اتوبوس دو کابین ۱۸ متریجهان نما اولین مرکز نگهداری معتادان متجاهر زن تعطیل شداستان لیگ قهرمانان زیر پای گلزنان سپاهاناستان ورزش

گاهی عقب عقب 
راه بــــــــــــروید!

۶

در باشگاه ها گاهى مى بینید که برخى افراد روى تردمیل به سمت 
عقب راه مى روند یا روى دستگاه الپتیکال یا اسکى هوایى، برعکس 

پدال مى زنند.

۲

۷

پشت صف
 بیمارستان های 
دولتی اصفهان

تفرجگاه ها ریه های 
اصفهان را پاک می کند

از بیرو تا خط آتش سپاهان

نقش های اصلی 

الکلاسیکوی ۸۲

در نقش جهان

۳

       

 مسجد سید مسجد سید
 اسیر فرونشست زمین هم شد اسیر فرونشست زمین هم شد

یف
تاریخ بازگشایى شماره مناقصهموضوع مناقصهرد

پاکات مناقصه
ساعت بازگشایى 
مبلغ ضمانتنامه(ریال)پاکات مناقصه

 مناقصه تبدیل انواع تابلو اندازه 1
09/009,750,000,000 صبح14021402/09/08 /2515گیرى به تابلو هوشمند

بهزاد شیرى مدیرعامل پست بانک با معرفى خدمات پست بانک ایران به عنوان 
بانک توسعه اى و تخصصى وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات، گفت: یکى از 
ماموریت هاى بانک حمایت مالى از شــرکت هاى فعال حوزه ارتباطات و فناورى 

اطلاعات و دانش بنیان هاست.
به گزارش اداره کل روابط عمومى پست بانک ایران، شیرى در پنل نخست «اولین 
کنفرانس فرصت هاى سرمایه گذارى شبکه ملى اطلاعات و اقتصاد دیجیتال» که 
صبح روز 16 آبان ماه در اصفهان برگزار شــد، با تاکید بر اینکه پست  بانک ایران 
اعتقاد ویژه اى به اعطاى تسهیلات به شرکت هاى دانش بنیان دارد، ادامه داد: تا 
پایان مهر ماه 1402، تعداد 48 فقره وام به مبلغ ســه هزار و 706 میلیارد ریال به 

شرکت هاى دانش بنیان پرداخت شده است.
وى در بخش دیگرى از سخنان خود با بیان اینکه در حال حاضر پست بانک ایران 
در 403 شعبه  و 5 هزار و 723 باجه بانکى روســتایى به مردم کشور به خصوص 
روســتاییان خدمات مالى و بانکى ارائه مى کند، افــزود: در حال حاضر باجه هاى 
بانکى روســتایى 44 خدمت مالى و بانکى را به مشتریان در مناطق محروم و دور 

افتاده ارائه مى دهند.
شیرى با اشاره به نقش پست بانک ایران در رونق اقتصادى روستاها و اشتغال زایى 
گفت: تسهیل و دسترسى هر چه بیشتر روستاییان به خدمات متنوع بانکى به توسعه 

بیشتر اقتصاد روستا کمک خواهد کرد.
مدیرعامل پست بانک ایران افزود: اولویت پســت بانک ایران توسعه اشتغال در 
مناطق محروم و روستایى است و با توسعه فعالیت هاى اشتغال زا در روستاها، برنامه 

دولت براى برقرارى عدالت و جلوگیرى از مهاجرت روستاییان اجرا مى شود.

حمایت مالی از شرکت های فعال حوزه ارتباطات و 

فناوری اطلاعات ،ماموریت پست بانک ایران است

مدیرعامل پست بانک
 در کنفرانس فرصت هاى سرمایه گذارى شبکه ملى اطلاعات و اقتصاد دیجیتال: 

۳

۲

گفتگوى اختصاصى «نصف جهان»
 با حجت الاسلام میثم ریاحى، 
رییس مجتمع فرهنگى مطبوعاتى اصفهان

گفت

رییس مجتم

من مرد شنی هستم؛ 
هزار بار خردش کنند 
شش هزار تکه می شود
10 سال پیش در مسیر کمربندى شرق و حلقه 
سوم ترافیکى شهر اصفهان کلنگ یک پایگاه 
فرهنگى زده شد که یکسال بعد از آن 70 رسانه 
را در واحدهاى خود جاى داد که هر سال بر تعداد 
آنها افزوده شــد و حالا به 90 رســانه رسیده 
است. مجتمعى که داراى اساسنامه، هیئت امنا 

۴و۵و هیئت مدیره اى هفت نفره است...

ب 

سمت 
عکس 

یئتنامه. مجتمعى که داراى اساسنامه، هیئت امنا امى اتم ،ساسى رامج تست
...هفت مدیره اى هفت نفره است... رهیر ستى ت نت م ۴و۵هیئهیئت
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بازار کار رشته حسابدارى 
اشباع شده است

تولید مشترك خودرو توسط 
ایران و چین

خبرخوان
رشد ثبت نام

 براى اعزام به عتبات
باشگاه خبرنگاران جوان | معــاون 
عتبات عالیات ســازمان حج و زیارت گفت: تا 
کنون بیش از 60 هزار نفر از متقاضیان تشرف 
به عتبات عالیات در آبان مــاه ثبت نام کرده اند. 
حمیدرضا محمدى گفت: اعزام ها نسبت به مدت 
مشابه خود در سال گذشته رشد دارد که شاهدیم 
این میزان نام نویسى براى تشرف به عتبات در 
طول دو سال گذشته و بعد از سرگیرى اعزام ها 
پس از دوران کرونا در طــرح نوین عتبات، کم 

نظیر است.

وضعیت شوکه کننده
 یک بیمارستان

ویدیویى از وضعیت اورژانس  برترین ها |
بیمارستان هاشمى نژاد (دریانى)تهران خبرساز 
شده اســت. در این بیمارســتان امکانات لازم 
براى رفاه همراه بیمار وجود ندارد و در یک اقدام 
عجیب به همراه بیماران اجازه استراحت و اسکان 

در راهرو بیمارستان را داده اند.

سرقت توالت
6 میلیون دلارى!

4 مرد بــه اتهام  همشهرى آنلاین|
دزدیدن توالــت طلایى معــروف محل تولد 
«وینســتون چرچیل» دستگیر شــده اند. این 
توالت که 18قیراط طلا در ساخت آن به کاربرده 
شده، در کاخ بلنهایم قرار داشت که نخست وزیر 
پیشــین انگلیس در آنجا به دنیا آمده بود. این 
توالت ارزش زیادى هــم دارد و حدود 6میلیون 
دلار قیمت گذارى شده است. این توالت درواقع 
یک اثر هنرى است که در سال2019 چند روز 
قبل از یــک نمایش هنرى، ناپدید شــد. حالا 
پلیس در انگلیس گفته است که 4 نفر را در رابطه 
با سرقت این توالت طلایى دستگیر کرده است. 
خود این توالت البته هرگز پیدا نشده است. این 
توالت تزیینى نبود و مى شد با تعیین وقت قبلى، 

براى 3 دقیقه از آن استفاده کرد.

کشف گنجینه سکه هاى 
باستان 

در  غواصــان  همشهرى آنلاین | 
سواحل جزیره ساردینیا در ایتالیا، گنجینه اى با 
بیش از 30 هزار سکه برنز متعلق به قرن چهارم 
میلادى را کشــف کرده اند. ایــن غواصان در 
آب هاى کم عمق تفریح مى کردند که درخشش 
فلزها نظرشان را جلب کرد. در بررسى هاى بیشتر، 
مشخص شد که آنها بخشى از یک گنجینه بزرگ 
سکه هستند. این سکه ها که فولیس نام دارند، در 
دوران رومى ها و ادوار بعد از آن، پول رایج در اروپا 
بوده است. دولت ایتالیا گفته است که این گنجینه 
احتمالاً شــامل 30 هزار تا 50 هزار سکه است. 
باستان شناسان گفته اند که این سکه ها در کمال 

شگفتى در وضعیتى کاملاً سالم هستند. 

نرخ فوت کاهش یافت
سازمان ثبت احوال کشور اعلام  میزان |
کرد: نرخ فوتى ها در کشــور طى نیمه نخست 
ســال جارى کاهش یافته است. همچنین در 6
ماهه اول امســال مردان 56/8 و و زنان 43/2

درصد از ثبت فوتى ها را به خود اختصاص داده اند. 
آمار هاى ثبت شده در سازمان ثبت احوال کشور 
نشان مى دهد در مقابل هر 131 مرد فوت شده، 
100 زن فوت شــده اند. همچنین در مقایسه 6

ماهه امسال با مدت مشابه سال قبل ثبت فوت 
مردان 0/3 درصد و زنــان 0/04 درصد کاهش 
داشته است. بر اســاس این گزارش در 6 ماهه 
اول ســال 1402 تعداد 207 هزار و 663 رویداد 
فوتى به ثبت رسیده است که این میزان نسبت 
به مدت مشابه ســال قبل 0/2 درصد کاهش را 

نشان مى دهد.

معاون آموزش متوســطه وزیر آمــوزش و پرورش با 
اعلام اینکه امسال بیش از 100 رشته محل در رشته 
حسابدارى کاهش داده شده است، اظهار کرد: بخشى 
از علت این امر ناظر به نیاز بازار کار است که دیگر در 
بازار کار این رشــته نیازى حس نمى شود و بخشى از 
علت آن نیز به سیاست تعدیل رشته هاى مجموعه فنى 

و حرفه اى و کاردانش باز مى گردد.
محمد مهــدى کاظمــى افــزود: این رشــته را نیز 
به صورت موازى در رشــته هاى فنــى و حرفه اى و 
کار دانــش داشــتیم و از ایــن رو تجمیعــى اتفاق 
افتاد تا این رشــته فقط در یک شــاخه ارائه شود. از 

ســوى دیگر در آینــده بــا بازنگرى در شــاخه ها و 
رشــته ها به دنبال این هســتیم که برخى رشته ها را

 تجمیع کنیم.
معاون آموزش متوســطه وزیر آمــوزش و پرورش 
درباره اهمیت تعدیل ســهم رشــته تجربــى در بین 
دانش آموزان نیز، تصریح کرد: امســال تعداد دانش 
آموزان در این رشــته افزایش پیدا نکرد اما ما هدف 
گذارى کردیم تا ســهم این رشــته را تعدیل کنیم. 
در این راســتا باید با روش هاى ترغیبى و تشــویقى 
دانش آمــوزان را کنترل کنیم تا ســهم این رشــته 

تعدیل یابد.

وزیر صنعت، معدن و تجــارت با تأکید بر بهره گیرى از 
تجارب و پیشرفت هاى چین در حوزه ساخت خودرو از 
مذاکرات تهران و پکن براى تولید مشــترك خودرو و 
عزم دولت براى هیبربدى و برقى کردن تاکســى ها و 

خودرو هاى عمومى تا 1403 خبر داد.
عباس على آبــادى گفت: چین در صنعــت خودرو به 
پیشرفت هاى خوبى دست یافته و توانسته در بازار هاى 
بین المللى نقش فعال داشــته باشــد. وى افزود: چین 
در ســال حدود 25 میلیون خودرو تولید مى کند و این 
مى تواند پتانسیلى براى رشد فزاینده در این حوزه باشد.

وزیر صمت با اســتقبال از پیشرفت هاى چین در حوزه 

خودرو براى توســعه صنایع داخلى و انتقال تجربیات 
تحقیقاتى، تأکید کرد: تلاش کردیم با این بازار ارتباط 
بگیریم و به نحــوى با چین در توســعه صنعت خودرو 
مشارکت داشته باشیم لذا شرکت هاى ایرانى را با خود 
همراه کردیم تا با برخى از تولیدکنندگان برتر چین یک 
هماهنگى و ارتباطى براى توســعه تولید مشــترك و 

دسترسى به اهداف کشور برقرار کنیم.
وى همچنین تأکید کرد: باید به ســمت خودرو هایى 
حرکت کنیم کــه نیازى به اســتفاده از بنزین ندارند تا 
وسایل نقلیه به نسل جدید خودرو هاى هیبریدى انتقال 

پیدا کند و این فرصت خوبى است.

لادن ایرانمنش
در سال هاى اخیر بى توجهى نسبت به بناى مسجد سید 
شرایط نامطلوبى را براى آن رقم زده است. این شرایط در 
حالى است که آثار فرونشست چون ترك ها و نشست هاى 

نامتقارن نیز شرایط این مسجد را سخت تر کرده است.
پس از انتشــار گزارش هایى پیرامون شرایط نامناسب 
مسجد ســید به علت وجود اختلاف بین متولیان این بنا 
و با توجه به اینکه شــوراى فنى اســتاندارى اصفهان و 
کارشناسان میراث فرهنگى طى جلسه اى که با معاون 
هماهنگى امور اســتاندارى داشــتند موظف شده بودند 
که با اســتفاده از ظرفیت هاى حقوقى و قانونى موجود، 
اختلاف میان متولیان را ساماندهى کنند، بر همین اساس 
طى روزهاى گذشته شــوراى فنى استاندارى اصفهان و 
کارشناسان میراث فرهنگى در قالب کارگروه تخصصى 

فرونشست اصفهان از مسجد سید بازدید کردند.
طى این بازدید مشخص شــد که بخش اول آسیب هاى 
ســطحى و معمارى بنا همانند تخریب کاشى هاى کف 
ناشــى از نگهدارى ناصحیح این بناى تاریخى اســت 
اما بخش دوم و اساسى آســیب ها به فرونشست زمین 

برمى گردد و نیازمند مرمت هاى اضطرارى است.
عضو کارگــروه تخصصى فرونشســت اصفهان در این 
رابطه تأکید کرده: ترك هاى سازه اى مسجد سید ناشى 
از فرونشست را نباید در نبود متولى مسجد جستجو کرد و 
این ترك ها ناشى از عدم وجود متولى در بخش کنترل و 

مدیریت منابع آب سطحى و زیرزمینى است.
آنطور که بهرام نادى گفته اســت، حتى اگر مرمتى روى 
این بنا صورت بگیرد، بدون کنترل منابع آب زیرزمینى، 
ناپایدار خواهد بود و وقوع و بروز مجدد ترك و آسیب هاى 

سازه اى و غیرسازه اى دور از انتظار نیست.
این متخصص سازه در عین حال از خطر بالقوه اى نام برده 
که ممکن است این بناى تاریخى را با تخریب و آوار مواجه 
کند و این سئوال را پرســیده که چگونه مى توان امیدوار 
بود که اسکلت سازه مصالح بنایى، بنا شده در منطقه اى 

با نرخ فرونشست تحمیلى 3 تا 5 سانتیمتر در سال (30 تا 
50 سانتیمتر در 10سال) بتواند بدون شکست در مقابل 

این تنش غیر قابل تصور دوام بیاورد؟
به گفته عضو کارگروه تخصصى فرونشســت اصفهان، 
نتیجه این اســت که بدون مطالعه فرونشســت شامل 
تعیین عمق و ابعاد ترك با ابزارى مشابه دستگاه نفوذگر 
رادار(GPR) و نرخ دقیق نشست نامتقارن با ابزارى مشابه 
دســتگاه موقعیت یاب مکانى(GPS) نمى توان اقدام به 

مرمت سطحى کرد.
با این تفاســیر، اکنون بیم آن مى رود که در نبود برنامه 
جامع در کنترل فرونشســت زمین و مدیریت صحیح بر 
منابع آب هاى سطحى و زیرزمینى در اصفهان سازه هاى 

تاریخى و میراث فرهنگى توسط فرونشست بلعیده شود 
چرا که تنها مرمــت و نگهدارى این بنــا نمى تواند درد 
ترك هاى عمیق شده این بنا را درمان کند و در کنار آن 
مدیریت صحیح بر منابــع آب زیرزمینى جهت کاهش و 

حذف اثرات مخرب فرونشست نیز لازم است.
در همین رابطه ســال گذشــته نیز بازدیدهایى از سوى 
ســازمان میراث فرهنگى انجام شده بود؛ در آن زمان به 
واسطه شکافى که در پشت دیوار شبستان مسجد دیده 
مى شد، یک سونداژ در کف ایجاد و تقریباً 40 سانتیمتر از 

کف فرش مسجد باز شد.
به گفته هادى اللهیــارى، مدیر گروه امانــى اداره کل 
میراث فرهنگى، گردشــگرى و صنایع دستى اصفهان 

این تمهیدات براى کاهش آسیب ها انجام شده اما آنطور 
که معلوم است این شکاف عمیق بوده و به سطحِ زمین 

رسیده و  مطمئناً تا چند متر ادامه دارد.
بررسى هاى موجود نشــان مى دهد که این فرونشست 
نامتقارن در جبهه شمالى مسجد به دلیل بار وارد شده از 
سمت گنبد، عوارض، بیشتر بروز پیدا کرده است و نشان 

مى دهد که این آسیب ها جدى است.
مدیر گروه امانى میراث فرهنگى اصفهان در این رابطه 
مى گوید: اولویت ما براى این بنا این است که از بالا، گنبد 
را استحکام بخشى کنیم چون شکافى که روى بام خورده 
است به دلیل اینکه در فصل بارندگى هستیم، مى تواند 

موجب آسیب هاى بیشتر به بنا شود.

در کنار بى توجهى مدیریتى متولیان؛

پاسخ ایران  مسجد سید اسیر فرونشست زمین هم شد
 به بیانیه گروه 7

ناصر کنعانى، ســخنگوى وزارت  برترین ها |
امور خارجه ادعاهاى مطرح در بیانیه مشترك وزراى 
خارجه گروه 7 و بیانیه مشترك نشست وزراى خارجه 
و دفاع ژاپن و انگلیس در حاشــیه نشســت وزراى 
خارجه گروه 7 در توکیو را مردود دانست و آن را قویاً 
محکوم کرد. وى افزود: بانیان اشغال سرزمین ملت 
فلســطین و ایجاد کنندگان رژیم جعلى اسرائیل و 
حامیان تمام عیار جنایات جنگى صهیونیست ها در 
جایگاه مدعى قرار گرفته اند و گروه هاى مقاومت و 

آزادى بخش فلسطین را متهم مى کنند.

همه ساختمان ها داراى 
فیبرنورى مى شوند 

ایرنا |وزیر ارتباطــات و فنــاورى اطلاعات 
گفت: تمام ساختمان هاى کشور تا پنج سال آینده به 
فیبرنورى مجهز مى شود. عیسى زارع پور ادامه داد: 
زمانى که در اســفند ماه سال 1400 گفتیم که قصد 
داریم تمام ساختمان هاى کشور را با فیبر متصل و در 
قدم اول در این دولت 20 میلیون پوشش ایجاد کنیم 
عده زیادى دستیابى به آن را دور از انتظار دانستند و 
برخى ها هم که هیچ کار نمى کنند و در خانه نشسته و 
دیگران را تخریب مى کنند نیز این طرح را غیر ممکن 
مى دانستند.  وزیر ارتباطات و فناورى اطلاعات اظهار 
کرد: امسال حدود چهار میلیون خانوار تحت پوشش 
قرار گرفته و این مهم تا پایان سال به هشت میلیون 

خانوار مى رسد. 

بازداشت متهم فاجعه لنگرود
انتخاب | فرمانده انتظامى گیلان با بیان اینکه 
متهم آتش سوزى کمپ ترك اعتیاد لنگرود توسط 
پلیس دستگیر شدگفت: متهم در اعترافات خود علت 
آتش زدن کمپ را اختلافات شخصى با مالک کمپ 
ترك اعتیاد اعلام کرده است. سردار عزیزا... ملکى 
اظهار کرد: متهم در حین فرار از استان در شهرستان 
رودبار دســتگیر شد. ســردار ملکى افزود: متهم در 
اعترافات خود علت آتــش زدن کمپ را اختلافات 
شخصى با مالک کمپ ترك اعتیاد اعلام کرده است.

یک میلیارد
 براى سفره ها و یخچال ها 

سرلشکر یحیى رحیم صفوى، مشاور  ایسنا |
فرمانده کل قوا با بیان اینکه انسجام ملى و استحکام 
قدرت درون زا با حل مشکلات معیشتى و اقتصادى 
مردم و جدى گرفتن رضایت آنان از وضعیت کشور 
ممکن مى شود، تصریح کرد: از این طلب هاى چند 
میلیــارد دلارى که وصول مى کنیــم، یک میلیارد 
دلارش را هم به ســفره ها و یخچال هــاى مردم 
برســانیم. مردم باید از حکومت ما راضى باشــند تا 

انسجام و استحکام قدرت درون زا نیز محقق شود.

کشف بمب دست ساز
 زیر پژو پرشیا 

عبدالحسین قاضوى،  همشهرى آنلاین |
فرماندار گرمه در خراسان شمالى گفت: روز سه شنبه 
مالک یک خودرو در شــهر ایور شهرستان گرمه با 
هدف رفع نقــص فنى خودروى شــخصى خود به 
یکى از تعمیرگاه ها مراجعه کرد اما صاحب تعمیرگاه 
متوجه شــد یک بمب زیر خودرو جاسازى شده که 
بلافاصله مراتــب را به پلیس اطلاع رســانى کرد. 
قاضوى خاطرنشان کرد: بلافاصله تیم هاى عملیاتى 
و چک و خنثــى فرماندهى انتظامــى به این محل 
مراجعه کردند و در ســریع ترین زمان ممکن بمب 
خنثى شد. سرهنگ محمدرضا قائمى نژاد، فرمانده 
انتظامى شهرستان گرمه نیز گفت: پس از جدا کردن 
این بســته از زیر خودرو، در فضاى بــاز به صورت 
کنترل شده منفجر شد تا خســارتى به دنبال نداشته 
باشــد. در ادامه تحقیقات نیز مشــخص شد فردى 
بخاطر مشکلات و اختلافات شخصى چنین اقدامى 

را انجام داده است.

مریم محسنى
این روزها افزایش هزینه هاى درمان موجب شــده تا 
درمان رایگان تأمین اجتماعى بیش از پیش به عنوان 
راه اصلى نجات از گرانى دارو و خدمات پزشکى براى 
ضعیف تریــن گروه هاى اجتماعى مورد توجه باشــد؛ 
با این حال، این روزها درمــان در مراکز ملکى و طرف 
قرارداد سازمان تأمین اجتماعى اصفهان نیز به آسانى 
میسر نیست و کمبود پزشکان متخصص در این مراکز 
جوابگوى نیاز جمعیتى تحت پوشــش این ســازمان 

نیست.
موضوعى که دبیر اجرایى خانه کارگر اصفهان نیز نسبت 
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درصد جمعیت استان اصفهان بیمه  شده تأمین اجتماعى 
هستند و تعداد تخت هاى بسترى اصلاً جوابگوى نیاز 

این جمعیت نیست.
حمیدرضا امینى با اشــاره به اینکه ایــن کمبودها در 
بخش هاى رادیولوژى و ســونوگرافى است، گفته: در 
بیمارستان هاى تحت پوشش تأمین اجتماعى، خدمات 

سونوگرافى فقط به بخش بسترى ارائه مى شود.
این در حالى است که به گفته او خدمات کلونوسکوپى و 
آندوسکوپى با نوبت هاى بسیار طولانى به بیماران تحت 
پوشش تأمین اجتماعى ارائه مى شود و بیمارستان هاى 
تأمیــن اجتماعى در اصفهان جوابگــوى جمعیت پنج 

میلیون و 121 هزار نفرى استان نیست.

در همین حال بى پاسخ ماندن بسیارى از تماس ها براى 
دریافت خدمات، از ضعف بزرگــى حرف مى زند که در 

بخش درمان این استان وجود دارد.
کمبود زیرساخت هاى درمان اکنون باعث شده بیماران 
تأمین اجتماعى را به مراکز خصوصــى با هزینه هاى 
سرسام آور درمان و زیرمیزى ارجاع دهند که در شرایط 

اقتصادى فعلى کمتر کسى از عهده آن برمى آید.
ســازمان تأمین اجتماعى در استان اصفهان داراى سه 
بیمارستان دکتر شــریعتى و دکتر غرضى در کلانشهر 
اصفهان و حضــرت فاطمه الزهــرا(س) در نجف آباد 
اســت که مجموع تخت هاى فعال این سه بیمارستان 
حدود 10 درصد کل تخت هاى بیمارســتانى استان را 

تشــکیل مى دهد و این در حالى اســت که نزدیک به 
70 درصد جمعیت استان را بیمه شدگان سازمان تأمین 
اجتماعى تشــکیل مى دهند، ایــن موضوع ضرورت 
احداث چهارمین بیمارستان تأمین اجتماعى در استان 

اصفهان را نشان مى دهد.
براساس سیاســت هاى کلان درمانى این سازمان از 
سال ها پیش مقرر شد بیمارستان «میلاد 2» اصفهان به 
عنوان دومین بیمارستان بزرگ تأمین اجتماعى کشور 
بعد از بیمارستان «میلاد یک» تهران احداث شود ولى 
با وجود راه اندازى شش بیمارســتان میلاد در سراسر 
کشور و با وجود کلنگزنى این بیمارستان، هنوز این مرکز 

درمانى در اصفهان احداث نشده است.

خورشید کیایى
بر اساس اعلام سازمان پزشــکى قانونى، از ابتداى فروردین تا پایان 
شهریور ماه امسال 784 مصدوم ناشى از گازگرفتگى سگ براى معاینه 
و تعیین خسارت به مراکز پزشکى قانونى مراجعه کردند که از این تعداد 
593 نفر مرد و 191 نفر زن بودند، بیشترین مراجعه مصدومان با 102

نفر مربوط به استان خراســان رضوى و پس از آن با 98 نفر مربوط به 
استان تهران و 83 نفر مربوط به اســتان اصفهان بوده است و در این 
مدت 5 نفر نیز به دلیل گازگرفتگى سگ جان خود را از دست دادند که 

4 نفر آنان مرد و یک نفر زن بودند.
بررســى ها همچنین نشــان مى دهد اغلب این بیمارى ها از طرق 
مختلفى مانند گازگرفتگى توسط سگ یا تماس با آن به انسان منتقل 
مى شود. مستندات اداره بیمارى هاى مشترك انسان و حیوان وزارت 
بهداشت نشان مى دهد در ایران فقط در سال1401 حدود 320 هزار و 
11 مورد حیوان گزیدگى ثبت شده که نزدیک به 81 درصد این موارد 

مربوط به سگ ها بوده است.
در همین راستا آمار ارائه شده توسط مرکز مدیریت بیمارى هاى واگیر 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکى کشور نشان  مى دهد به رغم 
اینکه در مدت دو سال گذشته، هزینه اى بیش از 9 میلیون یورو براى 
واردات واکسن ضدهارى انسانى به کشور صرف شده  است، در همین 

مدت 30 نفر جان خود را به  دلیل ابتلا به این بیمارى از دست داده اند.
مرگ 5 نفــر در چند ماهه اخیــر و چند صد تَن در طى این ســال ها 
که به واســطه گاز گرفتگى سگ هاى ولگرد آســیب دیده اند باعث

 واکنش هایى در این زمینه شد.
از جمله کســانى که به این موضوع واکنش نشان دادند مدیرکل دفتر 
حفاظت و مدیریت حیات وحش ســازمان حفاظت محیط زیست بود 
که از تلاش هاى ســازمان محیط زیست در خصوص ساماندهى این 
سگ ها گفت و از نبود یک قانون مصوب که تکلیف دستگاه ها را در 

خصوص سگ هاى بلاصاحب و گله دار گلایه کرد.
به گفته غلامرضا ابدالى، وزارت کشور و شهردارى ها، دستگاه هاى 
متولى و مسئول سگ هاى بدون صاحب هستند؛ بنابراین، باید پیشنهاد 
اولیه این قانون از جانب آنها باشد تا با همکارى دستگاه هاى دیگر از 
جمله سازمان حفاظت محیط زیست، دامپزشــکى، وزارت بهداشت 
درمان و آموزش پزشکى و سایر دستگاه هاى دست اندرکار این قانون 
تدوین شود و بعد در کمیسیون هاى تخصصى بررسى و در نهایت در 
مجلس شوراى اسلامى به تصویب برسد. در این زمینه وزارت کشور 
محور است و مسئولیت مستقیم دارد و باید تمام دستگاه هاى دیگر هم 
در کنار وزارت کشور و شهردارى پاى کار باشــند تا هرچه زودتر این 

قانون تنظیم و سگ هاى بدون صاحب تعیین تکلیف شوند.
آنطور که مدیرکل دفتــر حفاظت و مدیریت حیات وحش ســازمان 
حفاظت محیط زیســت اظهار کرده تا کنون در این رابطه جلســات 
متعددى در ســطوح مختلف برگزار شــده اما چــون قانونى در این 
زمینه نیســت همگرایى هم ایجاد نشــده اســت. این در حالى است 
که در بســیارى از کشــورها قوانین ســختگیرانه اى در این زمینه 

وجود دارد.

پشت صف بیمارستان هاى دولتى اصفهان 

جولان بى قانونى در جمع کردن سگ هاى ولگرد!
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تجهیز خطوط بى آرتى به
 50 اتوبوس دو کابین 18 مترى 

اولین مرکز نگهدارى معتادان 
متجاهر زن تعطیل شد

انتقاد استاندار
 از عملکرد  بانک ها

استاندار اصفهان گفت: عملکرد بانک هاى اصفهان 
در طرح ملى مسـکن ضعیف اسـت و بایـد اقدامات 
صـورت گرفته در ایـن زمینه به تفکیـک بانک هاى 
خصوصى و دولتى ارائه شـود. سـید رضـا مرتضوى 
اظهار داشـت: عملکرد بانک ها در طرح نهضت ملى 
مسکن در سراسر کشور شـرایط را به نحوى محدود 
کرده است که ریاست جمهورى نیز در آخرین جلسه 
شوراى عالى مسکن، از نحوه عملکرد بانک ها گلایه 
کردنـد.وى بیان کـرد: از این رو بایسـتى گزارشـى 
از عملکـرد بانک هاى اسـتان (دولتـى و خصوصى) 
بـه صـورت جداگانه و بـه تفکیـک عملکـرد در هر 
شهرستان تهیه و وضعیت عملکرد بانک هاى استان 
در راسـتاى حمایت از طرح نهضت ملى مسـکن در 

استان ارائه شود.

حصه شمالى و جنوبى
 به هم وصل مى شود 

محمـد نورصالحـى رئیس شـوراى اسـلامى شـهر 
اصفهان گفـت: عملیاتى شـدن پروژه هاى ضرورى 
منطقـه 14 از جمله احـداث تقاطع غیرهمسـطح در 
محور اتوبان فـرودگاه که حصه شـمالى و جنوبى را 
به یکدیگر ارتباط مى دهد و امنیت آن نقطه را تأمین 
مى کند، باید جزو طرح هاى در دست اقدام سال آینده 

قرار گیرد.

توزیع شیر
 در2350 مدرسه ابتدایى

معاون پژوهش، برنامه ریزى و توسعه منابع اداره کل 
آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: دانش آموزان 
بیش از 2350 مدرسه ابتدایى دولتى در سراسر استان 
اصفهان شیر رایگان دریافت خواهند کرد. سیدعلى 
مدینه اظهار داشـت: در این زمینه کارهاى مقدماتى 
در اسـتان براى برنامه ریزى مطلوب جهت توزیع 2 
نوبت شـیر در مدارس ابتدایى دولتـى صورت گرفته 
و به زودى شـاهد انعقاد تفاهم و آغاز توزیع شـیر در 

مدارس استان خواهیم بود.

رفع تداخل270 هزار هکتار 
از اراضى اصفهان  

مدیر امور اراضى سـازمان جهاد کشاورزى اصفهان 
از رفـع تداخـل بالغ بـر 270 هـزار هکتـار از اراضى 
کشـاورزى این اسـتان در یک سـال اخیر خبـر داد. 
محمدتقـى فرهـادى اظهار داشـت: رفـع تداخلات 
اراضى کشـاورزى از با اهمیت ترین مباحث پیگیرى 
شده در سطح کشور است و بالطبع در استان نیز جزو 
مقوله هاى مهم به شـمار مى رود که ما نیز بر همین 
اسـاس به جد دنبال تکمیل آن هستیم. وى تصریح 
کرد: در یک سـال اخیـر از کل 430 هـزار هکتارى 
اراضى کشاورزى اسـتان اصفهان، حدود 53 درصد 
رفع تداخل و نقشه هاى آن تهیه شده است و امسال 
نیز در اقدامات مرتبط با رفع تداخل بالغ بر 40 درصد 

پیشرفت حاصل شده است.

نیاز شدید استان 
 A و O به گروه هاخونى

وضعیت ذخیـره گروه هـاى خونـى O و A مثبت در 
استان اصفهان در شرایط بحرانى قرار دارد. مدیر کل 
انتقال خون استان با اشـاره به نیاز به تمام گروه هاى 
خونى گفـت: ذخایـر خونى شهرسـتان اصفهـان با 
توجه به کاهش اهدا کننده خون به سـه روز رسـیده 
اسـت. کیان دهراب پوربا بیان اینکه بیماران خاص 
بسـترى در بیمارسـتان ها و مراکز درمانى بیشترین 
اسـتفاده کننـدگان فرآورده هـاى خونـى هسـتند، 
افزود:ذخیـره خونـى O مثبـت و A مثبت در اسـتان 
اصفهان به سـه روز رسـیده و مـردم نیکـوکار براى 
کمک به بیماران نیازمند به خون و پلاکت به مراکز 
انتقـال خـون در شهرسـتان هاى اسـتان اصفهـان

 مراجعه کنند.

لادن ایرانمنش
اقتصادى و تجارى افغانستان به سرپرستى ملاعبدالغنى 
برادر، معاون اقتصادى نخست وزیر حکومت طالبان به 
اصفهان در راســتاى روابط دوجانبه، تجارت، ترانزیت، 
حمل و نقل، زیرساخت ها و راه آهن به اصفهان سفر کرد.

یکى از نتایج این دیدار، امضــاى قرارداد همکارى میان 
حکومت افغانستان و شرکت ذوب آهن اصفهان در زمینه 
توسعه همکارى، مشــارکت، صادرات و سرمایه گذارى 
در پروژه هاى زیربنایى افغانستان است که قرار است در 

روزهاى آتى انجام شود.
طى دیدار این هیأت از ذوب آهن، معاون رئیس الوزراى 
حکومت افغانســتان با بیان اینکه پیش از احراز ســمت 
اقتصادى و سفر به ایران تصور دیگرى از میزان پیشرفت 
و توسعه صنعتى در ایران و ظرفیت هاى آن داشته گفت: 
حکومت طالبان به تجارب ایران پس از پیروزى انقلاب 
اسلامى در حوزه دستیابى به پیشرفت و توسعه صنعتى و 
خودکفایى در بسیارى از عرصه هاى تولیدى نیازمند است 
و این حکومت تلاش مى کند بــا الگوبردارى از تجارب 

ایران مسیرى مشابه را طى کند.
ملا عبدالغنى برادر در ادامه از ظرفیت هاى حیرت انگیز 
ایران در حوزه صنعت و تولید ستایش و بر نیاز کشورش به 
همکارى و مشارکت شرکت هاى ایرانى در توسعه صنعتى 
افغانســتان تأکید کرد و گفت: افغانســتان به همکارى 

شرکت هاى ایرانى نیازمند است.
وى ادامه داد: افغانستان براى توسعه خطوط آهن و سایر 
پروژه هاى تولیدى و زیربنایى نیازمنــد بهره بردارى از 

ظرفیت  و مشارکت شرکت هاى ایرانى از جمله ذوب آهن 
اصفهان و فولاد مبارکه است. وى ابراز امیدوارى کرد که 
دوطرف براى دستیابى به این مهم، همکارى هاى شان را 
گسترش دهند و شرکت هاى ایرانى نیز با سرمایه گذارى 
گســترده و بلندمــدت در پروژه هــاى زیرســاختى در 
افغانستان، نقش شایسته و سهم به سزاى خود در اقتصاد، 

صنعت، تولید و توسعه صنعتى کشور را ایفا کنند.
ملا عبدالغنى همچنین با اشــاره بــه اهمیت «نعمت 
آهن» و نقش آن در صنایع جهانى گفت که افغانســتان 
هم در شــعاع امنیت و ثبات کنونى، تلاش مى کند تا با 
الگوبردارى از تجارب ایران در حوزه صنعت و توســعه 
به ویژه با اســتفاده از آهن و صنایع مرتبط با آن، مسیر 

پیشرفت را طى کند.
در جریان این دیدار که مقامات ایرانى و مدیران ذوب آهن 
نیز حضور داشتند، مهدى کوهى مدیر عامل ذوب آهن با 
اشاره به ظرفیت تولیدى این شرکت ذوب آهن اصفهان 
گفت: : 2 هزار و 316 تُن انــواع محصولات فولادى در 
6 ماهه ابتدایى ســال جارى از ایــن مجتمع صنعتى به 
افغانستان صادر شد و افغانستان پس از عراق به عنوان 
دومین مقصد صادرات شــرکت ذوب آهــن اصفهان 

هدفگذارى شده است. 
وى همچنین از اعلام  آمادگى ذوب آهن براى ارسال و 
صادرات شمش فولادى به هر میزان به کشور دوست و 
برادر افغانستان گفت و بیان کرد: از صنعتگران افغانستان 
دعوت مى کنیم تا از ذوب آهن اصفهــان بازدید کنند و 
در نخســتین فرصت، آماده برقرارى جلسه همکارى با 

صنعتگران این کشور هستیم.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در ادامه در رابطه با صدور 
خدمات فنى و مهندسى و همکارى در صنایع معدنى با 
دولت افغانســتان اعلام آمادگى کرد و گفت: ذوب آهن 
اصفهان براى تامین ریل مورد نیاز دولت افغانســتان و 

توسعه راه آهن این کشور آمادگى کامل دارد.
در حاشــیه این بازدیــد، محمد بهرامــى، مدیرعامل 
کنسرسیوم توسعه همکارى اقتصادى ایران و افغانستان 
نیز با اشاره به اینکه دولت جمهورى اسلامى ایران پس 
از تشکیل دولت طالبان در افغانســتان، تصمیم گرفت 
در مورد ســرمایه گذارى در این کشــور کنسرسیومى 
متشکل از بزرگ ترین شــرکت هاى فولادى و معدنى 
ایران را تشــکیل دهد گفت: سه شرکت بزرگ فولادى 
با تکنولوژى برتــر در خاورمیانه و غرب آســیا و داراى 
دانش فنــى روز دنیا در این کنسرســیوم وجود دارد که 
ذوب آهن اصفهان هم به عنوان یکى از شــرکت هاى 
عضو کنسرســیوم فولادى و معدنى جمهورى اسلامى 

ایران است.
هیئــت عالى رتبه اقتصــادى و تجارى از افغانســتان 
به سرپرســتى ملا عبدالغنى برادر، معــاون اقتصادى 
نخســت وزیر حکومت افغانســتان بنا به دعوت رسمى 
ایران روز شــنبه 13 آبان  وارد تهران شــده بودند؛ این 
هیئت مُتشــکل از 30 مقــام طالبان در ســفرى که به 
اصفهان داشــتند از ذوب آهن به عنــوان بزرگ ترین 
واحد فولادســازى قطعات ســاختمانى در ایران بازدید

 کردند. 

هیأت اقتصادى و تجارى حکومت طالبان از اصفهان بازدید کرد

افغانستان
هدف صادراتى ذوب آهن

نخســتین و تنها مرکز نگهدارى «معتادان متجاهر زن» 
در اصفهان پس از پنج ماه فعالیت از ســوى پیمانکار این 

مجموعه تعطیل شده است.
بهمن 1401 بــود که کمپ معتــادان متجاهر باغ فدك 
ویژه مردان با ظرفیت نگهدارى بیــش از 700 نفر مورد 
بهره بردارى قرار گرفت و کمپ نگهــدارى واقع در قلعه 
شــور به مرکز نگهدارى ماده 16 زنان معتاد متجاهر به 
نام«فردوس» اختصاص پیدا کرد و در اردیبهشــت ماه 
سالجارى نخستین مرکز نگهدارى، درمان و کاهش آسیب 
معتادان متجاهر زن راه اندازى شد. اما چند ماهى از فعالیت 
این کمپ نگذشــت که زمزمه هاى تعطیلى این مرکز به 

گوش رسید تا اینکه رسماً به ورطه تعطیلى کشیده شد. 
سمیه کریمى معاون پیشگیرى اداره کل بهزیستى استان 
اصفهان در مورد تعطیلى نخستین مرکز نگهدارى معتادان 
متجاهر زن(قلعه شــور) در اصفهان به دلایل مشکلات 
مالى گفت: تعطیلى این مرکز به دلیل مشــکلات مالى 
صحت ندارد و پس از سال 86 تا کنون این نخستین بارى 
است که توانســته ایم تمام اعتبارات این بخش را جذب 
کنیم. وى اضافه کرد: ما با موسسه اى کار کردیم که پس 
از مدت کوتاهى مشــکلات ادارى و داخلى پیدا کردند و 
پیمانکار بسیار زود و در شهریور ماه جارى از این مسئولیت 

انصراف داد.

مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانى اصفهان گفت: در 
راستاى تقویت ناوگان حمل ونقل عمومى 50 دستگاه 
اتوبوس هاى دو کابین جهت بهــره بردارى در خطوط 
بى آرتى خریدارى شده است.داوود بحیرائى اظهار کرد: 
با ورود این اتوبوس ها درخطوط بى آر تى تحول خوبى 
در حمل ونقل عمومى اتفاق مى افتد و حجم مســافرى 
که جا به جا مى کند بسیار چشــم گیر است. وى افزود: 
اتوبوس هاى 18 مترى بى آرتى با کمک شــرکت اسنا 
خریدارى شده بود و شــهروندان اصفهانى طى این 11 
ســال از خدمات خوب آن بهره مند شده و بسیار راضى 
بودند.مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانى تصریح کرد: 

در این راستا طى مرحله نخست 50 اتوبوس خریدارى 
شد و در مرحله بعد تا 100 اتوبوس براى تقویت ناوگان 

حمل ونقل عمومى خریدارى خواهد شد. 
وى خاطرنشان کرد: قطعات این اتوبوس هاى 18 مترى 
از کشور آلمان وارد، سپس موتور و گیربکس آن در کشور 
چین مونتاژ مى شــود و در نهایت در ایــران بدنه آن ها 
اضافه خواهد شد.مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانى 
شــهردارى اصفهان گفت: پس از انعقاد قرارداد خرید 
50 دســتگاه اتوبوس هــاى 18 مترى بى آرتــى، ابتدا 
هفت دســتگاه به خطوط اضافه خواهد شد و پس از آن 

اتوبوس هاى بعدى نیز به خطوط خواهد رسید.

 مسابقات فوتبال دستى در مجتمع مطبوعاتى  

توقف ساخت و ساز درعرصه بقعه ابولولؤ

ساخت بیمارستان در بهارستان

رفع موانع از 2 پروژه گردشگرى استان

برخورد خودروى زباله کش با نیوجرسى

 نصف جهــان  مجتمع فرهنگى مطبوعاتى اصفهان 
طى فعالیت هاى ورزشــى فرهنگى خــود این بار 
مسابقات فوتبال دستى را با هدف ایجاد نشاط در بین 

رسانه ها برگزار مى کند. 
این مسابقات به مناسبت 25 آبان ماه روز حماسه و 

ایثار اصفهان انجام مى شود و علاقمندان مى توانند 
تا روز 21 آبان ماه ســال جارى براى شرکت در آن 
ثبت نام کنند. گفتنى است براى اطلاعات بیشتر نیز 
مى توانید با شماره تلفن 35544133 تماس حاصل 

فرمایید.

رییس اداره میراث فرهنگى، گردشــگرى و صنایع 
دستى کاشــان از توقف عملیات ســاخت و ساز در 

عرصه بقعه تاریخى ابولولو خبر داد.
احمد دانائى نیا گفت: ایــن بنا در حریم بقعه تاریخى 
ابولولو قرار دارد و بر اســاس پروانه صادره از سوى 
شهردارى بنا بود در چهار طبقه اجرا شود که در مرحله 
گودبردارى از ادامه فعالیت اجرایى آن جلوگیرى شد.

وى ادامه داد: ساخت و ساز در محدوده ابنیه و بافت 
هاى فرهنگى - تاریخى طبق ابلاغ محدوده تاریخى 
168 شهر کشور و تعیین رویکرد هاى کلى حفاظت 
و احیاء محدوده هاى تاریخى ـ فرهنگى از ســوى 
شوراى عالى شهرســازى و معمارى مصوب سال 
1394 صرفاً از طریق تأییــد میراث فرهنگى مجاز 
اســت و هرگونه اقدام از جمله صدور مجوز ساخت 

به لحاظ قانونى ممنوع است و جرم تلقى مى شود.

دانائى نیا اضافه کرد: شــهردارى در ســال 1400، 
بدون استعلام از اداره میراث فرهنگى، گردشگرى 
و صنایع دستى شهرستان کاشان مجوز ساخت این 
ملک را صــادر کرده که پس از مطلع شــدن یگان 
حفاظت این اداره و پیگیرهاى حقوقى و با دســتور 
قضایى از ادامه ساخت و ساز آن جلوگیرى به عمل 

آمد.
رییس اداره میراث فرهنگى، گردشــگرى و صنایع 
دستى کاشــان بیان کرد: بقعه تاریخى ابولولو یکى 
از فاخرترین ابنیه تاریخى کاشان است که به شماره 
1091  در سال 1354 در فهرســت آثار ملى به ثبت 
رسیده و بنابراین طبق قانون، هرگونه ساخت و ساز 
در عرصه و حریم آن باید با اخذ اســتعلام و کسب 
مجوز از میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى 

انجام شود.

تفاهمنامه ساخت بیمارستان 300 تختخوابى شهر 
جدید بهارســتان در اســتان اصفهان بین وزارت 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکى و شــرکت 

مادرتخصصى عمران شهرهاى جدید امضا شد.
تفاهمنامه ساخت بیمارستان 300 تختخوابى شهر 
جدید بهارســتان با حضور بهــروز رحیمى معاون 
توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکى، «علیرضا جعفرى» معاون وزیر راه و 
شهرسازى و شرکت مادرتخصصى عمران شهرهاى 
جدید و «حمیدرضــا رحیمى لنجــى» مدیرعامل 

شرکت عمران شهر جدید بهارستان امضا شد.
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکى در این جلسه ضمن ابراز خرسندى 
از فراهم شدن مقدمات اجراى این پروژه درمانى در 

یکى از نقاط مهم استان اصفهان بیان کرد: از آنجایى 
که شهر جدید بهارستان و نقاط پیرامونى آن در استان 
اصفهان تا کنون فاقد بیمارستان و ارائه خدمات از این 
دست بوده؛ اجرا و بهره بردارى از این پروژه براى ما از 

اهمیت بالایى برخوردار است.
زهرا شــیخى، نماینده مردم اصفهــان در مجلس 
شوراى اسلامى نیز در این جلسه نیز با تقدیر و تشکر 
از وزارت راه و شهرسازى و وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشــکى در رفع یکى از مشکلات بزرگ 
شهروندان بهارستانى در این استان بیان کرد: بدون 
شــک آثار مثبت این اتفاق بزرگ نه تنها شهروندان 
شــهر جدید بهارستان را بلکه بســیارى از ساکنین 
جنوبى و شــرقى اســتان اصفهان را در برگرفته و 
خدمتى بزرگ در این حوزه در منطقه به شمار مى رود.

معاون هماهنگى امور عمرانى استاندارى اصفهان از 
رفع موانع پروژه هاى گردشگرى در شهرستان  هاى 

برخوار و سمیرم خبر داد.
مهران زینلیان در حاشیه جلسه رفع موانع پروژه هاى 
گردشگرى استان، گفت: در این نشست پروژه احداث 
مجموعه صنایع دستى در شهرستان برخوار مطرح 
شد که با مشکل تأمین آب غیرشرب مواجه بود که 
با همفکرى هایى که در جلسه انجام شد با استفاده از 

پساب مشکل این پروژه رفع شد.
زینلیان گفت: موضوع دوم پروژه  منطقه گردشگرى 
قره  قاچ در شهرستان سمیرم بود که بیش از 10 سال 
است دچار مشکل اســت و  عملیات اجرایى آن آغاز 

نشده است.
وى ادامه داد: در این جلسه مشکلات این طرح رفع 
و مقرر شد فاز اول زمین هاى مورد نیاز سرمایه گذار 
روز آینده اتفاق بیفتد و عملیات اجرایى نیز آغاز شود.

مدیرعامل ســازمان آتش نشــانى و خدمات ایمنى 
شهردارى خمینى شهر از انحراف خودروى زباله کش 
در محور خمینى شــهر بــه اصفهــان و برخورد با 

نیوجرسى این جاده خبر داد.  
مهــدى مرادیان با اشــاره بــه حادثــه انحراف و 
برخــورد بــا نیوجرســى خــودروى زباله کش در 
محور خمینى شــهر به اصفهان، اظهــار کرد: این 

حادثه ســاعت 8:13 صبح روز پنجشــنبه به واحد 
آتش نشانى و خدمات ایمنى شهردارى خمینى شهر

 گزارش شد.
وى عنوان کرد: راننده ایــن کامیونت که مردى 48 
ساله بود پس از رهاسازى به عوامل اورژانس حاضر 
در محل تحویل داده شد تا اقدامات درمانى لازم براى 

وى صورت گیرد.

لطفاً کیسه های پارچه ای را جایگزین کنید! 

فروشگاه هاى زنجیره اى یکى از منابع اصلى مصرف 
نایلون و بسته بندى  هایى هستند که براى محیط  زیست 
مضرند.  حجم نایلون هاى مصرفى در این فروشگاه ها 
به حدى است که به نظر مى رسد تا چند وقت دیگر با 

یک فاجعه روبرو خواهیم شد.  
تا چند وقت پیش در این فروشگاه ها از کیسه هاى پارچه 
اى استفاده مى شد و این کیسه ها جایگزین پلاستیک 
هاى مضر شــده بودند و این فروشگاه ها مجاب شده 

بودند که از نایلون اســتفاده نکنند و مردم با خرید این 
کیسه ها اقلامشان را جابه جا مى کردند اما این طرح که 
باعث مى شد مردم پلاستیک کمترى مصرف کنند بعد 
از مدتى به خاطره ها پیوست و باز هم این پلاستیک ها 

بودند که به شکل فراوان در دسترس هستند.  
به نظر مى رسد باید در این زمینه و براى حفاظت بیشتر 
از محیط زیست، بازنگرى جدى نسبت به طرح دوستدار 
محیط زیست وجود داشته باشد تا کمتر شاهد تخریب 

محیط زیست اصفهان باشیم.

نگاه روز

مریم محسنى

خورشید کیایى
خیلى وقت اســت اصفهان به یک شــهر صنعتى آلوده 
تبدیل شــده و از آن اصفهان سبز، جز خشــکى زاینده 
رود و روزهاى اندك با هواى ســالم چیــز دیگرى باقى 
نمانده است ساختمان هایى که مثل قارچ رشد کرده اند 
و حاشــیه هایى که بى ضابطه ســاخته مى شوند هواى 

اصفهان را آلوده تر کرده اند.
نکته امیدوار کننده اما توجه مدیریت شهرى به افزایش 
سرانه فضاى سبز و تفرجگاه ها اســت، مکان هایى که 
حداقل براى اصفهان مى تواند کارکرد مطلوبى داشته باشد 

و باعث نشاط اجتماعى و تقویت فرهنگ شهرى شود.
بر اســاس گفته هاى معاون خدمات شهرى شهردارى 
اصفهان، این اتفاق قرار است تا یکسال دیگر به سرانجام 
برسد و سرانه فضاى سبز این کلانشهر سال آینده به 20 

سانتى متر مربع افزایش یابد.
در حال حاضر ســرانه تفرجگاهى فضاى سبز کلانشهر 
اصفهان 3/63 مترمربع است و این میزان در سال 1403 

به 3/83 متر مربع خواهد رسید.
گرچه این میزان افزایش سرانه فضاى سبز در اصفهان با 
توجه به شرایط دشــوارى که این کلانشهر با آن دست و 
پنجه نرم مى کند چندان مطابقت ندارد و اصفهان بیش از 
اینها به افزایش سرانه فضاى سبز نیازمند است اما با اینحال 
و با توجه به ضرورت توســعه بخش فضاى تفرجگاهى 
و فضاى ســبز مى توان امیدوار بود که بر اســاس اراده 
مسئولان شهر بتوان در ســال هاى بعد نیز این افزایش 

را مشاهده کرد.
در همین رابطه معاون خدمات شهرى شهردارى اصفهان 
با بیان اینکه در سال جارى حفظ سرانه فضاى سبز را در 
دستور کار داشتیم، گفته: با توجه به رشد سالیانه جمعیت، 
طرح هاى توسعه بخش فضاى تفرُجگاهى و فضاى سبز 

در این دیار ضرورى است.
بقایى با اشــاره آغاز عملیات اجرایى مربوط به طراحى و 
احداث حدود 30 پروژه فضاى سبز در مناطق پانزده گانه 
شهردارى اصفهان، خاطرنشان کرده: مجموع این فضاها 

بیش از 455 هزار مترمربــع خواهد بود که از کمترین آن 
250 متر مربع و بیشترین آن 220 هزار مترمربع مساحت 

دارد.
احداث فضــاى تفرُجگاهى در ابعاد کوچک و ســاخت 
پارك هاى بزرگ نقش بســزایى در توسعه فضاى سبز 
اصفهان و کاهش آلودگى هوا و ایجاد محیطى مناســب 
براى شادى و تفریح مردم خواهد داشت و بر پایه اهداف در 
نظر گرفته شده در این راستا قرار است تا سال 1410 سرانه 

تفرجگاهى اصفهان به پنج متر مربع افزایش پیدا کند. 
به گفته کارشناسان، فضاى سبز و پارك بخشى از چهره 
مطلوب شــهر را مى ســازد و یکى از نیازهاى ضرورى 
و پدیده هاى مطلوب زندگى شهرنشــینى محســوب
 مى شــود با توجه به اینکــه کیفیــت و کمیت فضاى 
ســبز و پــارك در بهبود شــرایط زیســت محیطى در 
شــهر اصفهان نقش موثرى داشــته و موجب تلطیف 
هوا،  جــذب گــرد و غبــار و افزایش رطوبت نســبى 

هم خواهد شد.

تفرجگاه ها ریه هاى اصفهان را پاك مى کند
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اسفند 1401 سه روز قبل از سال تحویل، حکم شما صادر شد، 
یعنى سه روز مانده به قرن جدید ریاست شما شروع شد؛ از این 

حال و هوا و تجربه جدید بگویید. 
از روز اول وقتى این مسئولیت را پذیرفتم محکم آمدم و روز پنجم فروردین ماه، اولین 
نفر بودم که در مجتمع حاضر شدم و اولین ایده ام را استارت زدم . از همان روزهاى اول، 
برنامه مسابقات گل کوچک را برنامه ریزى کردم؛ جالب اینکه آمدنم همزمان با ایام ماه 
رمضان بود و هر کسى به دیدنم مى آمد با دهان خشــک مى آمد و مى رفت و سیستم 

پذیرایى نداشتیم.
حالا چرا مسابقه گل کوچک؟ اجراى این ایده دلیل خاصى داشت 
که به عنوان اولین ایده بعد از حضور شما به عنوان رئیس مجتمع 

مطبوعاتى اجرا شد؟
من خودم رسانه اى بوده ام و از شرایط و سختى هاى کار اطلاع دارم. اینکه شبانه روز باید 
به فکر تیتر زنى و خبر زدن باشى کار سختى است در عین حال که براى قشر رسانه اى 
هیچ امکانات تفریحى دیده نشده است. همه اقشار امکانات تفریحى و ورزشى دارند اما 
رسانه ها از این امکانات محرومند. بنابراین به این ایده رسیدم و دلیل اولم هم ایجاد نشاط 
و فضا براى رسانه اى ها بود و دلیل دومم این بود که باید از آنچه داریم استفاده کنیم و  نباید 
دنبال ظرفیت دیگران باشیم. ما در این مجتمع حیاطى داریم که نزدیک به 500 متر است 
و در ده سال گذشته بهره بردارى خاصى از آن نشده بود. در این ده سال اوج بهره بردارى 
این بود که یک ماشین در اینجا پارك مى شد؛ بنابراین به خودم گفتم چرا استفاده نکنى؟ با 
توجه به اینکه کف اینجا از موزاییک درجه یک است با ماشین هاى مخصوص خط کشى 
کردیم و اولین دوره مسابقات را در همین مجتمع با امکانات خودمان راه اندازى کردیم 

و هر شب در ماه مبارك رمضان ده تیم رقابت مى کردند؛ ضمن اینکه نوستالژى داشت.
خب این امکانات رفاهى فقط براى آقایان بود اما آیا براى خانم 

ها هم امکانات تفریحى موازى ایجاد کردید؟ 
بله براى بانوان هم دوره مسابقات تنیس روى میز گذاشتیم اما با عدم استقبال روبرو شدیم. 
حتى به واسطه داشتن یک باشگاه ورزشى در زیرزمین مجتمع اطلاعیه زدیم که اصحاب 

رسانه مى توانند به شکل عمومى با خانواده هایشان از این مکان استفاده کنند.
اما همچنان این نگرش وجود دارد که فقط براى کسانى که در 
مجتمع هستند فعالیت مى کنید و خدماتتان تنها به کسانى است 

که در این مجتمع ساکن شده اند.
من تأکید مى کنم اینطور نیســت. البته برخى از فعالیت هاى ما منحصر به حضور این 
افراد است چون به هر حال مدیر مجتمع هستیم، اما سعى کرده ایم این امکانات، همه را 
دربرگیرد؛ به جز یکى دو مورد و این هم تقصیر من نبود چون من نظرم کل جمعیت رسانه 
اى است اما مخالفت شد. زمانى که پوســتر را طراحى کردیم، ده ورزش را برنامه ریزى 
کردیم نه حتى براى اصحاب رسانه به تنهایى، بلکه براى خانواده هایشان. حتى برخى 
کلاس ها رایگان و برخى هم یک سوم هزینه ها را دربر مى گرفت اما قشر خودمان در 
این زمینه ها ما را یارى نکردند و دلخورم که همکاران به جاى اینکه دست آدم را بگیرند 

ما را هول مى دهند و خستگى به تن آدم مى ماند. 
پس الان باید این سئوال را بپرســم این هشت ماهى که از 

مسئولیت جدید شما گذشته، خوش یمن طى شده است؟
خیلى خوب بوده اگرچه براى من فرقى ندارد، چون اعتقادى به خوش یمنى و بدیمنى 
ندارم و معتقدم خودمان هرچقدر تلاش کنیم خوش یمنى را مى سازیم و اگر کم کارى 
کنیم ضعیف مى شویم. البته این را هم بگویم همیشــه به قطارى که حرکت مى کند 
سنگ مى زنند. به نظرم ادعاى بزرگى باشد که در این هشت ماه من به اندازه هشت سال 
خدمت کردم.این ادعا نیست و مستند آن هم هست؛ ما اکنون در ایتا 470 عضو داریم و 
اگر جستجو کنید متوجه مى شوید که هیچکدام از مجموعه هاى رسانه اى این قدر عضو 
ندارند. از اول فروردین تا امروز این تعداد عضو شده اند و پیشرفت خوبى براى مجتمعى 
است که قبلاً اطلاع رسانى و مرجعى براى عموم نداشته اما ما شفاف سازى کرده ایم. 

همه حرکاتمان شفاف است و این حُسنى است که اینجا داشتیم.
حالا که گفتید هشت ماه به اندازه هشت سال کار کردید مى شود 

گفت مدیریت سخت تر بوده تا کار رسانه اى؟
مدیریت مجموعه خیلى ســخت بود اما همه تلاش خودم را انجام داده و مى دهم که 
در مدتى که مدیر هستم نهایت اســتفاده را براى خدمت انجام دهم؛ براى همین وقت 
گذاشتنم زیاد است؛ گاهى از 8 صبح تا 10 شب کار مى کنم. بعضى وقت ها بچه هایى 

که با ما کار مى کنند، 4 بعدازظهر مى برُند اما من 4 بعدازظهر تازه کارم شروع مى شود.  
پس خانواده شما باید آدم هاى صبورى باشند؟

خب از ابتدا این را مى دانســتند که من آدم کارى هستم و به نوعى از ابتدا این شرایط را 
پذیرفته اند.

برویم سر مجتمعى که شما مدیریت مى کنید. چه تعداد روزنامه 
و خبرگزارى و پایگاه خبرى در اینجا به شــکل منسجم فعال 

هستند؟
کلنگ احداث این مجتمع سال 92 توسط شهردارى اصفهان با هدف حمایت از رسانه ها 
به زمین زده شد و یک سال بعد به بهره بردارى رسید. این مجتمع هیئت امنا دارد و هیئت 
مدیره، مدیر مجتمع را انتخاب و شهردار او را منصوب مى کند. این مجتمع 7 طبقه با 7

هزار متر زیربنا است. طبقه همکف مجموعه ادارى است که شامل مدیریت، کافه رسانه 
و مدیریت داخلى و کتابخانه رسانه تخصصى و سالن همایش است که 60 نفر ظرفیت 

نشست خبرى دارد و بیشتر نشست هاى خبرى مدیران به تازگى اینجا به صورت ویژه 
برگزار مى شود، به این دلیل که بیشتر از روزهاى قبل شناخته شده و ظرفیت هایش به 
مردم معرفى شده است. چهار طبقه روى پیلوت داریم که دو طبقه زیرزمین، یک طبقه 
پارکینگ و یک طبقه مرکز توزیع مطبوعات است. این مجتمع بعد از تهران، بزرگترین 
مرکز توزیع مطبوعات کشور را در اختیار دارد که صبح تا قبل از ساعت 8 اکثر نشریات 
مکتوب، توسط کامیون از تهران به اصفهان منتقل مى شود و موزعین در 30 غرفه توزیع، 
روزنامه را تحویل مى گیرند و براى توزیع لایى مى زنند و تا قبل از ساعت 8 و نیم تا 9 ربع 
کم در سطح شهر حرکت مى کنند. ضمن اینکه روزنامه هاى چهارمحال و بختیارى و 
کهگیلویه و بویراحمد و اخیراً بخشى از روزنامه هاى شیراز از اینجا توزیع و تقسیم مى شود 
و نحوه توزیع آنها از حساسیت خاصى برخوردار است. این مجموعه همچنین نمازخانه و 
امام جماعت دارد و هر روز نماز جماعت در اینجا برگزار مى شود. چهار طبقه روى پیلوت 
شامل 40 واحد است که از این 40 واحد دو واحد در اختیار فرهنگسراى رسانه است و طبقه 

چهارم که ده واحد مجزا دارد در اختیار خبرگزارى ایمنا قرار گرفته است.
قبلاً مرکــز توزیع در پارکینــگ خیابان آمادگاه بــود و گویا 
ساماندهى آن محل که مدت ها از آن صحبت مى شد بالاخره در 

این مجتمع اتفاق افتاده.
بله دقیقاً. دو سال است همان دوستانى که در زیرزمین مخوف آمادگاه بودند؛ همه اینجا 
غرفه گرفته اند و غرفه ها هم رایگان در اختیار آنها قرار داده شده و محیط زیبا و آرامى 
دارد. در این مجتمع همچنین شوتینگى ایجاد شده که روزنامه ها از طبقه همکف به داخل 

زیرزمین منتقل مى شود. 
شما عنوان کردید که 10 واحد در اختیار خبرگزارى ایمنا است؛ 

این تعداد واحد بــراى یک خبرگزارى 
زیاد نیست؟ جاى سوال دارد که چرا این 
تعداد واحد تنها در اختیار یک خبرگزارى، 

آن هم وابسته به شهردارى است؟
قبل از مدیریت بنده البته این اتفاق افتاده و آنها درخواست 

داشته اند و در همان زمان هم واحدها تقسیم شده است.
این ســوال از این جهت مى پرسم که 
ممکن است رسانه اى از بیرون بخواهد 
در این مجموعه فعالیت کند ولى چون 
در حال حاضر فضاى کافى وجود ندارد، 
جایى هم براى آن رسانه وجود نخواهد 

داشت.
بله همین هم هست. ما در خواست هاى زیادى از رسانه هایى 
داریم که خواستار داشتن یک واحد در این مجموعه هستند به 
این خاطر که درآمد رسانه ها آن قدر نیست که بتوانند رهن و 
اجاره یک واحد را در سطح شهر تقبل کنند. شاید تعجب کنید 
که دو واحد نیز در اختیار فرهنگسراى رسانه است که مربوط 
به شهردارى است و در واقع شهردارى در این مجموعه 28

واحد به رسانه ها اجاره داده است و ما 28 واحد دستمان است 
اما این نکته را بگویم که در این 28 واحد که در اختیار ما است، 
90 عنوان رسانه کار مى کنند چرا که بعضى واحدها نماینده 
5 رسانه هستند و برخى واحدها به صورت مشترك با نماینده 
روزنامه دیگر کار مى کنند. مجموعاً ما در اینجا 63 روزنامه، 
17 پایگاه خبرى، 6 خبرگزارى، 9 هفته نامه، 4 ماهنامه و یک 

مجله داریم و بر اساس اساسنامه، 28 واحد بین این رسانه ها تقسیم شده است.
شما با شهردارى تعامل نکردید که از تعداد واحدهایش کم کند 

تا جا براى ورود رسانه هاى جدید به مجتمع باز شود؟
نکته اول اینکه چون این مجموعه را شهردارى ساخته و ایمنا زیرمجموعه این ارگان بوده، 
واحد هاى بیشترى در اختیار ایمنا قرار داده شده است و تقریباً در دوران مدیریت قبل از 
من چند واحد نیز به آنها اضافه شده و به خاطر اینکه تنشى بین مدیریت اینجا و مجموعه 
شهردارى ایجاد نشود کســى هم دنبال این کار را نگرفته است. لذا به همین خاطر من 
ایده طرح توسعه مجتمع را دادم و براى شهردار فرستادم  اما هنوز پاسخى دریافت نکرده 
ام. البته قرار است با انتقال محل توزیع گیاهان دارویى که متعلق به شهردارى و در کنار 
مجتمع اســت، آن را در اختیار مجتمع قرار بدهند. درخواست ما از شهردار همین است. 

همچنین پیگیر هستیم که اولین موزه رسانه اى را در این مجتمع دایر کنیم. 
اجاره واحدها به چه شکل است؟

بر اســاس متراژى که هر کدام از واحدها دارند قیمت ها تعیین مى شود. هزینه اى به 
عنوان اجاره بها تعیین شــده است و همه کسانى که اینجا هســتند و واحدى در اختیار 
دارند درخواســت به ما مى دهند در هیات مدیره مصوب مى شود و بعد از آن به صورت 
مکتوب معرفى و در واحد درآمد شهردارى و امور قراردادها اجاره را مى بندند و مستقیم به 

شهردارى پرداخت مى کنند. 
به طور میانگین چقدر پرداخت مى شود؟

این موضوع را نگویم بهتر است
چرا؟ مگر اجاره بهاى واحدها محرمانه است؟

اینجا اجاره هاى سنگین به یک میلیون نمى رسد. 

واحدها چند مترى هستند؟
کوچک ترین واحد ما 45 متر و بزرگ ترین آن 85 متر است البته نکته مهم این است که 
هزینه ها را شهردارى پرداخت مى کند و کسانى که اینجا هستند شارژ نمى دهند و تنها 
پول برق و تلفن خودشان را مى دهند اما مابقى را شــهردارى پرداخت مى کند. بنده و 

پرسنلى که اینجا هستیم  هم کارمند قراردادى شهردارى محسوب مى شویم. 
شهردارى به شما بودجه هم مى دهد؟

خیر. ما هیچ ردیف بودجه اى در شهردارى نداریم.
ولى اینطور به گوش مى رسد که شهردارى بودجه هاى کلانى را 

در اختیار شما مى گذارد.
اینطور نیست و این یکى از بزرگترین مشکلات ما محسوب مى شود و درد دلمان همین 
است که این مجموعه ردیف بودجه در شــهردارى ندارد و بودجه ما به صورت تنخواه 
است. اگر ردیف بودجه به ما اعلام مى شــد، منِ مدیر مى توانستم بر اساس آن بودجه 
برنامه ریزى داشته باشم و براى یکسال برنامه ریزى کنم اما چون این مشکل را داریم 
نمى توانیــم برنامه ریزى کنیــم. البته ما آتش بــه اختیار برنامه ریــزى مى کنیم اما

 سختى هاى خودش را هم دارد.
شــما در ابتداى صحبت هایتان گفتید که قدرت مى تواند به 
شما اختیار بدهد و مى تواند به شــما کمک کند تابه اهدافى 
که مى خواهید برسید. شــاید این قدرتى که از آن حرف زدید

 مى توانست براى مصوب کردن این ردیف بودجه ها هم کمک 
کننده باشد.

اولاً  تشکر مى کنم از شهردارى به خاطر حمایت هایى که داشته، به این خاطر که در این 
مجتمع بى نظیر در کشور بدون اعمال قدرت شهردارى کار 
انجام مى دهیم. ما ایده ها را اجرا مى کنیم و بعد هزینه آن به 
شکل تن خواه توسط شهردارى پرداخت مى شود. ما طرح را 

مى بریم و شهردارى هزینه را پرداخت مى کند. 
اما به هر حال تعداد واحدهاى ایمنا شــمه اى از 

قدرت شهردارى است که اعمال شده است.
شاید بتوان این را گفت که شهردارى دلش مى خواسته این 
تعداد واحد را به بخش رسانه اى خودش بدهد. شاید این یک 
ایراد تلقى شــود اما در عین حال یکسرى کارهاى فرهنگى 

مى کنیم که به هر حال با حمایت شهردارى انجام مى شود.
شــما از یک چالش صحبت کردید و آنهم ردیف 
بودجه اى است که ندارید و من هنوز جواب نگرفته 
ام که آیا این مشکل قرار نیست حل شود تا شما 
هم بتوانید برنامه ریزى بهترى براى رســانه ها 
داشته باشید و بلندمدت فکر کنید؟آیا پیگیر این 

موضوع هستید؟
صد در صد و اگر موفق به این کار شوم، یکى از افتخارات ما 
خواهد بود که براى اینجا ردیف بودجه اى ایجاد کنیم. به این 
خاطر که مجتمع مطبوعاتى ده سال است که تاسیس شده اما 
هنوز ردیف بودجه اى نداشته ولى این موضوع قابل حل است. 
کافى است که این طرح در بودجه 1403 شوراى شهر تصویب 
شود و شهردارى براى مجموعه اى که متعلق به خودش است 
و همه رسانه ها مستأجر شهردارى محسوب مى شوند ردیف 
هاى مختلف تأمین کند. اما شهردارى مى تواند با ردیف بودجه 
ما را از این معضل نجات دهد و به همین خاطر درخواستمان را آماده کرده ایم و تا بودجه 
1403 آماده مى شود تا در بهمن ماه به تصویب برسد، اجرایى شود تا بتوانیم ایده هاى ناب 

و جدیدمان را به اجرا برسانیم.
راجع به برگزارى نشســت هاى خبرى در مجتمع مطبوعاتى 
هم صحبت کردید. اما دعوتنامه هایى که براى این نشست ها 
به رسانه هاى خارج از مجتمع ارسال مى شود گاهى مشخص 
نیســت که مربوط به خود مجتمع هست و یا مربوط به دعوت 
مدیران ادارات مى شود. مى توانید در این رابطه بیشتر توضیح 

بدهید؟
روال اینجا این است که نشست هایى با عنوان «مدیران پاسخگو» از طرف مجتمع برگزار 
مى شود و مجتمع به عنوان دعوت کننده دعوت نامه این نشست ها به دفاتر رسانه ها
 مى فرستد. اینها مربوط به مدیرانى است که از طرف مجتمع دعوت مى شوند. بگذارید در 
این رابطه توضیح بیشترى بدهم. ما روالى را براى اولین بار براى دعوت از مدیران ایجاد 
کردیم به این شکل که گاهى یک مدیر پاسخگو نیســت و خبرنگار نیز از این موضوع 
ناراحت است. بنابراین ما با نوشــتن نامه به مدیر مربوطه فضایى را براى پاسخگویى او 
ایجاد مى کنیم. اما نشست هایى هم هست که تقاضاى خود مدیران برگزارى آن نشست 
در مجتمع است، به این شکل که فلان مدیر درخواست نشست در فلان روز را دارد و ما 
فقط اطلاع رسانى مى کنیم. البته حق مى دهم که همه این ایده ها تازگى دارد اما سال 

آتى همه اینها عادى شده و طبیعى مى شود.
از ایده هایى صحبت کردید که قرار است در آینده به اجرا درآید 
اما حالا مى خواهیم بدانیم که امروز در جهت تقویت رسانه ها 

چه کارهایى انجام داده اید؟ متاسفانه رسانه ها هر روز در حال 
ضعیف تر شدن هستند و بنابراین این موضوع نیازمند تدبیر 

است.
طبیعتا در حیطه اختیارات من نیست و من مسئولیت این کار را ندارم.

به هر حال با وجود اینکه شما مسئولیتى در این زمینه ندارید اما 
با این حال مدیر مجتمعى هستید که به گفته خودتان 90 عنوان 

رسانه را در دل خودش جاى داده است.
ببینید! ما دخالتى در امور رسانه ها نداریم و بنا هم نداریم که دخالتى داشته باشیم.

منظور من دخالت نبود بلکه تدبیرى در جهت تقویت رسانه ها...
این دغدغه من هم هســت؛ خیلى از چیزها البته وظیفه من نیســت اما در قالب طرح 

«مدیران پاسخگو»، مصوب شده و به اجرا درآمده است.
پس شما در قالب آیین نامه ها نگنجیده اید و فراتر رفته اید.

بله دقیقاً. در این مورد هم همینطور است و یکى از کارهایى که در این زمینه انجام داده ایم 
مطالبه گرى از مدیران است. من اعتقاد دارم که قدرت خبرى یک خبرنگار باید اثبات شود 
به همین خاطر شروع کردیم به نامه زدن به مدیران. بنابراین همه مسئولین طبیعتاً یکى 
از وظایفشان این است که پاسخ بدهند اما متأسفانه پاسخگوى خبرنگار نیستند بنابراین 
در جهت تقویت خبرنگار و اصحاب رســانه و حمایت از آنها نشست ها را راه انداختیم و 
اگر مدیرى پاسخگوى یک خبرنگار نباشد باید بیاید در مجتمع مطبوعات و پاسخ 100

خبرنگار را بدهد.
شده مدیرى از این موضوع استقبال نکند؟

نه اینطور نبوده؛ اولین نشســت ما با مدیر کل امور مالیاتى بود. دومى با مدیر کل تأمین 
اجتماعى، ســومى با مدیر روابط عمومى اســتاندارى بود. چهارمى با مدیر امور بانوان 
استاندارى بود و اکنون هم دو سه مدیر در نوبت هستند که نامه ها برایشان رفته و هنوز 
زمان براى نشست خبرى تعیین نکرده اند؛ البته ما فشارى نمى آوریم اما آنها باید حتماً 

جواب بدهند.
بازخوردها چطور بوده ؟آیا به نتیجه رسیده؟

بسیار عالى بوده و مشکلات زیادى در این نشست ها شفاف سازى و حل شده است. 
به غیر از مدیران ادارات و دستگاه هاى مختلف، ضلع دیگرى 
که برخى رسانه ها را دچار مشکل کرده است اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامى اســت. آیا با این ارگان هم تعامل دارید که 

همانطور که گفتید مشکلات شفاف سازى و حل شود؟
با اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى رفاقت و تعامل داریم؛ هم با مدیر کل و هم با معاونت 
فرهنگى و امور رسانه ها و مطبوعات و از نزدیک مشکلات را طرح کرده ایم و در رفعش 
قدم برداشته ایم و اگر مشکلى بین رسانه ها و اداره ارشاد ایجادشده ورود کرده ایم اما  به هر 

حال اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى دستگاه نظارت بر مطبوعات است. 
اما خیلى از مطبوعاتى ها هنوز از دست ارشاد مى نالند.

بسیارى از مشــکلاتى که اکنون وجود دارد درباره آگهى ها است که بخشى از آنها را با 
اینکه در حوزه وظیفه من نبوده پیگیرى کردم اما همانطور که مى دانید به هر حال دست 
ارشاد هم بسته است و طبق قانون نمى تواند به خبرگزارى و هفته نامه ها آگهى بدهد. در 
این میان بخشى از روزنامه ها هم هستند که مشکل دارند و اعلام مى کنند که به یک 
روزنامه بیشتر آگهى داده مى شود و به دیگرى کمتر؛ اما رسیدگى به این موضوع در دایره 

وظایف من نیست.
یعنى قدرتى که از آن صحبت کردید نتوانسته در بین روزنامه ها 

براى گرفتن آگهى عدالت برقرار کند؟
دایره قدرت من آن قدر نیست که زورش به این موضوع برسد.

این دایره مى تواند بزرگ تر شود؟
خیر. ما اساسنامه و شرح وظیفه مشخصى داریم. 

اما گفتید که ایده هاى شــما فراتر از چهارچوب هاى معمول 
است.

بله و به همان اندازه که پا را از چهارچوب ها بیرون مى گذارم، به همان اندازه هم لطمه
 مى بینیم و خیلى ها مى گویند به شما چه مربوط است؛ شما برو ساختمان دارى ات را بکن. 
این یک درد دل است. من که براى خودم دست و پا نمى زنم؛ من براى رسانه ها زحمت 
مى کشم و خیلى ها این را قبول ندارند اما من به این خادمى افتخار مى کنم و از این ناراحتم 

که خیلى ها کار نمى کنند و وقتى هم یکى کار مى کند سنگش مى زنند.
این بازدارنده هاى شما چه کسانى هستند؟

بخشى خود رسانه ها هستند.
مگر شما معتقد نیستید براى رسانه ها کار مى کنید پس چرا آنها 

مقابل شما هستند؟
خود همکاران ما خیلى جاها علیه ما هستند. دلیلش را هم نمى دانم، شاید با شخص من 

مشکل دارند، شاید با کار زیاد من مشکل دارند.
و شــاید هم  حالت نظارت گونه اى که از هشت ماه پیش تا 
کنون در مجتمع ایجاد کرده اید عاملى شده که رسانه ها موضع 

بگیرند.
ما کار خاصى نکردیم.  نیروى حفاظت فیزیکى که در آنســوى در ورودى بود را جلوتر 
آوردیم و این کل تغییرى بوده که ایجاد کرده ایم؛ مسئله اى که در همه جا هست و اگر به 

رسانه هاى پایتخت ورود کرده باشید به همین شکل است.

گفتگوى اختصاصى «نصف جهان»
 با حجت الاسلام میثم ریاحى، رییس مجتمع فرهنگى مطبوعاتى اصفهان

من مرد شنی هستم؛ هزار بار 
خردش کنند شش هزار تکه می شود

دریا قدرتى پور

10 سال پیش در مسیر کمربندى شرق و حلقه سوم ترافیکى شهر اصفهان کلنگ یک پایگاه فرهنگى زده شد که یکسال بعد از آن 70 رسانه را در واحدهاى خود جاى 
داد که هر سال بر تعداد آنها افزوده شد و حالا به 90 رسانه رسیده است. مجتمعى که داراى اساسنامه، هیئت امنا و هیئت مدیره اى هفت نفره است. اعضاى هیئت مدیره 
هر دوسال یک بار توسط هیئت امنا انتخاب مى شوند و طبق قانون اعضاى هیئت مدیره نمى توانند بیش از چهار سال متوالى (دو دوره دوساله) عضو هیئت مدیره باشند. 
اسفند 1401 وقتى که حکم انتصاب رئیس جدید مجتمع مطبوعاتى اصفهان صادر شد این یقین ایجاد شد که قرار است در قرن جدید، فصل جدیدى هم در مدیریت 
این مجتمع ایجاد شود. جایى که حجت الاسلام میثم ریاحى بر کرسى مدیریت نشست تا به عنوان نماینده مطبوعات اصفهان، دیدگاه هایش را در مجتمع مطبوعاتى 
پیاده کند. مدیر جوانى که خودش هم از جنس رسانه ها است و قبلاً ریاست انجمن روزنامه نگاران مســلمان را برعهده داشت و با نوشتن خبر، دویدن دنبال سوژه 
گزارش، انجام مصاحبه و بیرون کشیدن جواب از زیر زبان مصاحبه  شونده را نه یک بار بلکه به دفعات تجربه کرده است. جوانى که حالا نام خودش را مرد شنى گذاشته 
تا مثل یک ابر قهرمان عمل کند و از ناملایمات و پچ پچ ها خسته نشود. وقتى مى خواستیم با او مصاحبه کنیم او مرز میان رئیس و مرئوس را شکست، مدیرى که اعتقاد 
دارد چهارچوب ها را نیز باید به همین شکل شکست و با توجه به قدرتى که به دست آورده باید تا جایى که مى تواند در مدتى که این ریاست را بر عهده دارد خدمت کند. 
دو ساعت گفت و گوى ما به اندازه اى نبود که او از ایده هایى بگوید که قرار است مجتمع مطبوعاتى را متحول کند به قول خودش در جایى و وقتى دیگر باید این ایده ها 

مطرح شود تا بدانند که هشت ماه است آمده اما به اندازه هشت سال کار کرده است.

همه تلاش 
خودم را انجام داده 

و مى دهم که در 
مدتى که مدیر هستم 

نهایت استفاده را 
براى خدمت انجام 
دهم؛ براى همین 

وقت گذاشتنم زیاد 
است؛ گاهى از 8 صبح 

تا 10 شب کار مى 
کنم. بعضى وقت ها 
بچه هایى که با ما کار 
مى کنند، 4 بعدازظهر 

مى بُرند اما من 4
بعدازظهر تازه کارم 

شروع مى شود. 

ادامه در صفحه بعد...
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى 
به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. 
راى شــماره 4692  مورخ 1402/07/06 خانم زهره عباســیان نجف آبادى فرزند حسنعلى 
در ششدانگ یکباب خانه  به مساحت 164/70  مترمربع قســمتى از پلاك شماره 3 فرعى 
از 452 اصلى واقع در قطعه 10 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى 
مشاعى مى باشد.تاریخ انتشار نوبت اول:1402/08/20- انتشار نوبت دوم:1402/09/05-م 
الف:1600536- غلامرضا شیرانى- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد - از طرف 

داوود قورئیان نجف آبادى/08/292

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین  نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیات  هاى موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمان هاى 
فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. در صورتى که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاك تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 

یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نماید. 
ردیف1- برابر رأى شــماره 11913 مورخ 1402/06/29 هیات اول مالکیت آقاى علیرضا 
ایزدى دستگردى به شناسنامه شماره 1544 کدملى 6339434258 صادره شهرکرد فرزند 
هدایت االله در ششدانگ یکباب ســاختمان تجارى و مسکونى به مساحت 171,11 مترمربع 
پلاك شماره 68  اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه 
از غلامحســین کشــاورز خوابجانى فرزند محمد ثبت در دفتر املاك تأئید و محرز گردیده 
است.تاریخ انتشار نوبت اول:1402/08/20-تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/05- م الف: 

1601213- رییس منطقه ثبت اسناد و املاك غرب اصفهان - شهریارى/08/294

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین  نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

شماره : 140260302023000854 - تاریخ : 1402/08/17- آگهى موضوع ماده 3 قانون 
و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند 
رسمى برابر راى شماره 1402260302023000704 مورخه 1402/07/26 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در 
واحد ثبتى اداره ثبت اسناد و املاك مرکزى اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضى 
آقاى ناصر شاهین فر فرزند محمد بشماره شناسنامه 46547 صادره از اصفهان در یک باب 

مغازه به مساحت 14.65 مترمربع پلاك مجزى شده از پلاك 1 فرعى از 1795 اصلى واقع 
در بخش 2 ثبت مرکزى اصفهان محرز گردیده است .

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود در صورتى 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم 
نمایند. بدیهى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/20 - تاریخ انتشار نوبت 
دوم:1402/09/05 - م الف: 1601904 -رئیس اداره ثبت اسناد و املاك مرکزى اصفهان 

- حسین زمانى علویجه/08/296

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف و 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آراء صادره هیئتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و شرح زیر 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود در صورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضایى تقدیم نمایند.
راى شماره 4521- 1402/06/29 خانم الهه عبدالعظیمى نجف آبادى فرزند مهدى در 
ششدانگ یکباب خانه به مساحت 131/74 متر مربع قســمتى از پلاك شماره 1 فرعى 
از 432 اصلى واقــع در قطعه 10 بخش 11 حوزه ثبت ملــک اصفهان - متقاضى مالک 
رسمى مشاعى مى باشد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/20- تاریخ انتشار نوبت دوم: 
1402/09/05- م الف:1601111- غلامرضا شیرانى- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت 

ملک نجف آباد- از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/08/298

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آراء صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 

قضایى تقدیم نمایند.
 راى شماره 3424- 1402/05/19 آقاى روح االله شاه نظرى نجف آبادى فرزند عباسعلى 
در ششدانگ یکباب خانه  به مســاحت 119/57 مترمربع قسمتى از پلاك شماره 1039 

اصلى واقع در قطعه 7 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان – (گواهى شهود/ طبق قولنامه 
عادى از طرف سعید روح الامین که با وکالت محمد حبیب اللهى به متقاضى واگذار شده 
که سعید روح الامین از طرف پدرش روح الامین مالک قهرى شده ، که طبق فرم مالیاتى 
1/816 مورخ 1361/09/27 حوزه مالیاتى نجف آباد رضا روح الامین به میزان دو – دهم 
سهم مشاع از شش و نیم سهم ششدانگ پلاك فوق الذکر ملک بوده است.) تاریخ انتشار 
نوبت اول:1402/08/20- تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/09/05- م الف:1601425- 
غلامرضا شیرانى- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد- از طرف داوود قورئیان 

نجف آبادى/08/300

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آراء صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى  مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 

قضایى تقدیم نمایند.
راى شــماره 4675- 1402/07/05 آقــاى مرتضــى محمــدى نجف آبــادى فرزند 
اسماعیل ششــدانگ یکباب خانه به مســاحت 303 مترمربع قســمتى از پلاك شماره 
23 فرعــى از 47 اصلى واقــع در قطعــه 9 بخش 11 حــوزه ثبت ملــک اصفهان -

 متقاضى مالک رســمى مشاعى مى باشــد. تاریخ انتشــار نوبت اول:1402/08/20- 
تاریخ انتشــار نوبــت دوم: 1402/09/05- م الف: 1601208- غلامرضا شــیرانى -
 سرپرســت واحــد ثبتى حــوزه ثبت ملــک نجــف آبــاد- از طــرف داوود قورئیان

 نجف آبادى/08/302

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 8099 مورخ 1402/07/06 به شماره کلاســه 0904 مالکیت آقاي / خانم امیر 
حبیبی خوزانى به شناسنامه شماره 1042 کدملی 1141280841 صادره خمینى شهر فرزند 
نعمت اله در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 92,78 متر مربع پلاك شماره 271 فرعی 
از 82 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب دفاتر 581 و 
568 و صفحات ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است .

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در صورتى 
که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشــته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایى 
تقدیم نماید بدیهى اســت در صورت انقضاى مــدت مذکور و عدم وصــول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشــار نوبت اول :1402/08/20 -

تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/09/05- م الف: 1602140 -  سید محمدحسن مصطفوى 

- رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى شهر- ازطرف حمید سعیدى /08/304

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 8068 مورخ 1402/07/05 به شماره کلاسه 1398 مالکیت آقاي / خانم جمشید 
کارخیران به شناسنامه شماره 22113 کدملی 1140220683 صادره فرزند شکراله در سه 
دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 200 مترمربع پلاك شماره 761 فرعی 
از 158 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب قرارداد 
1382/07/07 - 1001,04,25 و وکالتنامه 113577 مــورخ 1382/08/19 دفتر 63 و 
قولنامه عادى و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است .

برابرراى 8067 مورخ 1402/07/05 به شماره کلاسه 1397 مالکیت آقاي / خانم مرضیه 
قورچانی خوزانی به شناسنامه شماره 4189 کدملی 1142269930 صادره فرزند محمد 
باقر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 200 مترمربع پلاك شماره 
761 فرعی از 158 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب 
قرارداد 1382/07/07- 1001,04,25 و وکالتنامه 113577 مورخ 1382/08/19 دفتر 63 و 
قولنامه عادى و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است .

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در صورتى که 
اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید 
ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم نماید 
بدیهى اســت در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :1402/08/20 -تاریخ انتشار نوبت دوم :
1402/09/05- م الف: 1602196 -  سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد 

و املاك شهرستان خمینى شهر- ازطرف حمید سعیدى /08/306

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا، صادره هیاتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 

قضایى تقدیم نمایند. 
راى شماره 4409 مورخ 1402/06/26 خانم ناهید یزدانیان نجف آبادى  فرزند عباس در 
ششدانگ یکباب خانه به مســاحت 119/60 مترمربع قسمتى از پلاك شماره 30 فرعى 
از 491 اصلى  واقع در قطعه 8 نجف آباد اصفهــان بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان- 
متقاضى مالک رسمى  مشاعى مى باشد. تاریخ انتشار نوبت اول:1402/08/20- تاریخ 
انتشار نوبت دوم:1402/09/05- م الف: 1602415- غلامرضا شیرانى - سرپرست واحد 

ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد- از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/08/308

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص نگین سنگ کریمى بشناســه ملى 14009483459 و بشماره ثبت 65776 به اســتناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1402/04/04 امیرحسین کریمى بشماره ملى 1272990508 بسمت رئیس هیئت مدیره - احمد کریمى بشماره ملى 1280988721 بسمت 
نایب رئیس هیئت مدیره - افروز نیل فروشان بشماره ملى 1287022421 بسمت عضو اصلى هیئت مدیره و مدیرعامل تا تاریخ 1404/04/04 
انتخاب گردیدند . همه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها، عقود اسلامى و اوراق عادى و ادارى با امضاى 
امیر حسین کریمى و افروز نیل فروشان و با مهر شرکت معتبر است . مدیرعامل مجرى مصوبات هیئت مدیره خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد و املاك 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1596422)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص نگین سنگ کریمى بشناسه ملى 14009483459 و بشماره ثبت 65776 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى مورخ 
1402/04/04 امیرحسین کریمى بشماره ملى 1272990508 - احمد کریمى بشماره ملى 1280988721 - افروز نیل فروشان بشماره ملى 
1287022421 بعنوان اعضاى اصلى هیئت مدیره تا تاریخ 1404/04/04 انتخاب گردیدند . محمد کاکائى بشماره ملى 1141320967 بسمت 
بازرس على البدل - موسسه حسابرسى بهین تراز آریا بشناسه ملى 14010848201 بسمت بازرس اصلى تا پایان سال مالى انتخاب گردیدند .

 روزنامه نصف جهان براى چاپ آگهیهاى شــرکت تعیین گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاك اســتان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 
غیرتجارى اصفهان (1596416)

ادامه از صفحه قبل...
اما آنطور که مشخص است بیش از یک جابه جایى بوده و من 
خودم این موضوع را لمس کردم چرا که براى ورود شماره ملى 
از شما گرفته مى شود و یا باید کارت خبرنگارى داشته باشید و 

توضیحات متفرقه دیگرى تا بتوانید به مجتمع ورود پیدا کنید.
خب این هم براى امنیت خود ما است چون این ساختمان بسیار مهم است و روزى قریب به 
150 خبرنگار در آن رفت و آمد دارند و نمى شود که در باز باشد تا هر کسى اجازه ورود داشته 
باشد. در اینجا واحدهایى هست که خانم ها تنها کار مى کنند؛ اگر یک نفر بدون نظارت 
بیاید و هزار اتفاق بیافتد چه کسى باید پاسخگو باشد؟ این مجتمع قانون و قاعده دارد و من 
وظیفه دارم آرامش را برقرار کنم؛ اگر هر کسى وارد شود، دیگر امنیت نداریم. الان ورود به 
شکل رسمى است؛ ضمن اینکه هر کسى از بیرون مى آید به این نتیجه مى رسد که اینجا 
قاعده دارد و نکته دوم اینکه کشور ما در شرایط خاصى قرار دارد و همانطور که مى دانید 
گروهک هاى تروریستى تا دل مجلس هم ورود کردند و حالا مجموعه مطبوعاتى که 
قرار است با طرح هایى که داشته و دارم سر و صدا کند طبیعتاً باید امنیتش هم حفظ شود.

خب بهتر نیست اینها شفاف سازى شود تا ذهنیت ها از روى 
شما برداشته شود؟

نه به این شکل خیر. قرار نیست من فریاد بزنم. اگر کسى دلیل بپرسد پاسخگو خواهم بود؛ 
هفت ماه است که اینجا هستم اما کسى سوالى در این ارتباط نپرسیده است.

اما موضوع اینجاســت که بازخوردها خوب نیست و پچ پچ ها 
زیاد است.

خب مشکل ما هم همین است؛ یک نفر اگر بیاید بپرسد من هم شفاف پاسخ مى دهم، من 
وظیفه دارم آسایش ایجاد کنم و همکار من با اعتماد کامل وارد مجتمع شود و نگران نباشد. 
براى این منظور حتى در بیرون از مجموعه هم تدابیرى را پیاده کردیم که نیاز به فضاسازى 
داشت و براى اینکه امنیت همکارها در شعاع اطراف حفظ شود، فضا سازى کردیم و فضاى 
سبز روبروى مجتمع به نام شهداى رسانه نامگذارى شد. چون معتقدم آدمى که بزه کار 
است در مسجد داد نمى کشد، در روضه داد نمى کشد، جایى مى رود که فضاى معنوى 
نباشد. وقتى نام شهدا مى آید به هر حال عده اى فضا را خالى مى کنند و به خودشان اجازه 
نمى دهند که اینجا پاتوقشان باشد. در کنار این موضوع قرار است رویدادهاى اجتماعى 
هم در فضاى روبروى مجتمع به اجرا دربیاید و من بعدها آن ها را اطلاع رسانى خواهم 
کرد و تاکید مى کنم که هیچ قدمى برنمى دارم مگر اینکه کمک به رسانه و اصحاب رسانه 
باشد. این اعتقاد را هم دارم که خدمات ما باید شامل حال هر کسى که کار رسانه اى مى 
کند باشد و ربطى به گرایش و تیپ و قیافه ندارد، همه باید بهره ببرند. من با این گرایش کار 
مى کنم، در حالى که طبیعتاً نظارت بیشترى بر رفت و آمدها صورت مى گیرد چرا که ما 
مى خواهیم امنیت همکاران بالاتر برود ولى متأسفانه خیلى از همکاران من قبل از اینکه 

پرس و جوکنند قضاوت مى کنند. 
چقدر این قضاوت ها شما را خسته کرده؟

قطعاً آدمى نیست که بتواند بگوید خسته نمى شوم. طبیعى است که آدم هستیم و خسته مى 
شویم؛ ولى هیچوقت ناامید نشدم. خودم را در معرض قضاوت رسانه ها مى گذارم و گزارش 
مى دهم تا زمانى که اینجا باشم و مرا بپذیرند کما اینکه نگاهم گرایشى نیست و تا زمانى که 
اصحاب رسانه من را حمایت کنند به جرأت مى گویم و صریح و شفاف و با قدرت مى گویم 
تا جان در بدنم است براى اصحاب رسانه کار مى کنم و به اصحاب رسانه خدمت مى کنم. 
دلیل این قضاوت ها این نیست که شما مدیرى هستید که پشت 
درهاى بسته هستید و صمیمت مدیران قبلى مجتمع را ندارید؟

شاید یکى از دلایلش این باشد اما من اعتقاداتى دارم؛ اینکه شأنیت و شخصیت رسانه ها 
را بالا مى دانم، الان نماینده رسانه ها در اذهان عمومى هستم اگرچه در نظر خواص چنین 
نیست، لذا حفظ شأن و حرمت و جایگاه رسانه اى ها برایم مهم است. در واقع من میثم 
ریاحى نیستم، من نماینده آنها هستم و به نظر شما نباید این کلاس و قواعد را حفظ کنم؟
پس سایر اهالى رسانه ها نباید خودشان را از شما جدا بدانند.

 ببینید مشکل این است که همه یک در اتاق را حائل مى دانند، اگر هر کسى بخواهد هر 
ساعتى که مى خواهد وارد اتاق من  شود هرج و مرج ایجاد مى شود و این درست نیست 

چون ما مسئول دفتر داریم.
پس شما براى نظم اهمیت زیادى قائلید. 

بله دقیقاً من اصلا مدیرى نیستم که براى دیدن من نیاز به وقت قبلى گرفتن باشد. اما 
رویداد ها در مجموعه باید قانونمند باشد، هر کســى در هر مقطعى نمى تواند مخالف 
نظم باشد، باید شأنیت رسانه ها حفظ شــود. باید نگاهمان را بازتر و وسیع تر کنیم و در 
جزییات نمانیم. در برنامه هایم یک نشست صمیمى با اعضا داشتم و همه اعضا ما را نقد 
کردند و ایرادات را گرفتند و پاسخ گرفتند. این اتفاق براى اولین بار افتاد و در کافه رسانه 
دورهمى رسانه اى گذاشتیم. در جلسه اول پیشکســوتان بودند و در جلسه بعد جوانان، 
پس مخالف این ارتباط و رفت و آمد نیســتم. اما فرصت نــدارم و وقت ندارم که با تک 
تک افراد جلســه بگذارم به این خاطر که الان باید کارهاى کلان را پیگیرى کنم و به 
جاى رفاقت با یک نفر جلساتى مى گذارم که ســودش به 500 رسانه برسد؛ من وظیفه 
دارم براى همه کار کنم، کما اینکه هیئت صلح و سازش رســانه ها اخیراً در مجموعه

 ما افتتاح شد.

در موارد دیگر هم کار کرده اید؟ اینطور که متوجه شــدم شما 
گواهینامه آموزش برندســازى در رســانه دارید. به این فکر 
کرده اید که در این زمینه هم کار کنید؟ اصلاً رسانه اى داریم که 

برند باشد؟
براى خیلى از رسانه ها قطعاً این اتفاق نیفتاده است و به عنوان یک رسانه اى اگر درك کرده 
باشید رسانه هاى ما قواعد برندسازى را رعایت نکرده اند و در اصفهان خیلى ها دغدغه 
برندسازى نداشته اند. شاید بتوانم بگویم که در بین روزنامه ها برندى نداریم اما در بین 

خبرگزارى ها تعدادى برندسازى کرده اند.
چرا این اتفاق نیفتاده؟

به این خاطر که دغدغه اول رسانه ها بعُد اقتصادى و استراتژى مدیریتى بازاریابى بوده 
است. در سال هاى اخیر هزینه رسانه ها زیاد شــد، هم از بعد دستمزد و هم از بعد خرید 
ملزوماتى مثل کامپیوتر گرفته تا کاغذ یا طراحى ســایت و هاست و دامین. افزایش این 
هزینه ها باعث شد که رسانه ها ترجیح بدهند به جاى تقویت خودشان به حیاتشان فکر 
کنند. در حال حاضر رقابت ما در تهیه خبر و تیتر زنى و اخبار و مطالبه اجتماعى نیست، 

رقابت ما در حوزه اقتصاد است.
این بحث در رابطه با هدایایى که در نشســت هاى خبرى به 
خبرنگاران داده مى شود هم ایجاد شده، چقدر موافق هدیه دادن 
به خبرنگاران هستید؟ موضوعى که باب است و عده اى معتقدند 
شأن و شخصیت روزنامه نگاران را از بین برده و مدیران با یک 

هدیه ناچیز خبرنگاران را در کنترل خودشان مى گیرند.
(مى خندد) من نمى دانم نظرم را در این باره بگویم یا نگویم، چون تبعات دارد؛ بگذارید 

فکر کنم. 
یعنى این موضوع محرمانه است؟

من به شخصیت و شأنیت خبرنگار احترام مى گذارم و برایم مهم است و دغدغه ام بوده 
و هست. به نظرم باید جایگاه ما متزلزل نشود و باید این قشر فرهیخته باشد و قلمش در 
قدمش تأثیر داشته باشد و فکرش را ترویج بدهد و موانعى که باعث شود قلم خبرنگار و 

رسانه ضعیف شود و رسانه نتواند حرفش را بزند باید از جامعه رسانه اى حذف شود.
یعنى نمى شود این موضوع ساماندهى شود؟

بسیار راحت مى شود. حتى پیشــنهاد دادم که این نشست ها به من واگذار شود و من در 
عرض یکماه این نشست ها را ساماندهى مى کنم به شرطى که کاملاً به بنده واگذار شود.

این باعث موضع گیرى دوباره رسانه ها نخواهد شد؟
صد در صد مى شود؛ براى همین کسى زیربارش نرفته و نمى رود. بالاخره منافع عده اى به 
خطر مى افتد. حتى منِ خبرنگار که بالاخره در ماه یک نشست مى روم و یک کارت هدیه 

حداقلى مى گیرم براى همان کارت ممکن است داد بزنم و موضع بگیرم.
بهتر نیست با مدیران رسانه ها تعامل کنید تا به جاى اینکه به 
خبرنگار بگویند این کارت ها را به عنوان حقوق دریافت کن به 

خبرنگاران ارج و قرب بدهند که به دنبال این هدایا نباشند؟
(آه مى کشد) چرا ولى مشکل بعدش را چکار کنیم؟ مدیر مى گوید مى خواهم به خبرنگارم 
حقوق خوب بدهم اما باید رسانه ام را تعطیل کنم. خیلى از رسانه ها قادر به پرداخت هزینه 

ثابت به خبرنگار نیستند.
پس این کلاف سردرگمى است که بسامان نمى شود.

چرا، اداره ارشاد نباید مجوز تأسیس رسانه بدهد چون جامعه ما از رسانه اشباع شده است.
یعنى ارشاد بدون پشتوانه مجوز مى دهد؟

بله دقیقاً. مثل این اســت که خیابان ها را عریض نکنیم و مرتب اتومبیل به خیابان ها 
اضافه کنیم. من حالا در جایگاهى هستم که تنها مى توانم صداى رسانه ها باشم و این 

موضوعات را مطرح کنم و بنابراین با این قدرت دایره خدمتم هم همینقدر است.
پس دوست داشتید قدرت بیشترى داشته باشید تا جلوى ارشاد 

بایستید؟
هر چه قدرت به آدم بدهند خدمتش بیشتر مى شــود، مثل اینکه من یک میلیارد پول 
داشته باشم یا یک میلیون. اگر قدرت یک میلیاردى داشته باشم مى توانم یک میلیارد و 
500 میلیون خدمات بدهم و این را ثابت هم کرده ام. من همیشه از خودم انتظار بیشترى 
داشته ام و به خودم نمره 17 مى دهم چون به خودم مى گویم که باز هم بهتر مى توانم کار 
کنم. من مثل مرد شنى هستم که دوره مدیریتى اش کوتاه است و باید در  همین مدت 
بیشترین خدمت را بکنم. میثم ریاحى یک مرد شنى اســت؛ هزار بار خردش مى کنند 
به شش هزار تکه تبدیل مى شود ولى دوباره ســاخته مى شود و با قدرت بیشتر کارش 

را ادامه مى دهد.
(با خنده) ظاهراً شــما فیلم بین حرفه اى هم هستید و به نظر

 مى رسد که به ابرقهرمان ها هم علاقه دارید.
من معمولا فیلم مى بینم و از فیلم ها درس مى گیرم. یک شخصیت در فیلم مى جنگد تا 

چیزى را به ثمر برساند؛ این به من خیلى انرژى مى دهد.
آخرین فیلمى که دیدید چه بود؟

الان که سریال وکیل شگفت انگیز شبکه دو را دنبال مى کنم و طى این هفت ماه نشده 
که فیلم ببینم.

چقدر با فضاى مجازى سر و کار دارید؟
من از صبح تا شب در فضاى مجازى هستم چون باید به تمامى خبرها آگاه باشم.

(با خنده) پس شما خیلى هم وى پى ان مى خرید؟
شاید؛ شاید هم اصلاً احتیاجى نداشته باشم.

چرا؟ مگر فضاى مجازى شما بدون فیلتر است؟
من همه دیتاها را از ایتا مى گیرم و این اعتقاد را دارم که شبکه ها و اپلیکیشن هاى داخلى 
همه آنچه مى خواهم را به من مى دهند. اینستا را دنبال نمى کنم. توییتر دارم اما برایم 
جذابیت نداشت و براى همین یک توییت هم نگذاشتم. هر کسى در این فضا است باید یا 

تأثیرگذار باشد یا حرکتى بزند.
گفتید مثل مرد شــنى هزار تکه مى شــوید و باز دوباره ادامه

 مى دهید. اینهمه امید را از کجا مى آورید؟
اگر ریا نشود باید بگویم این همه امید و  انگیزه برخاسته از معنویات است چون من اعتقاد 

دارم به وظیفه ام عمل مى کنم.
فکر مى کنید روزى که مى خواهید از اینجا بروید چه حســى 

خواهید داشت؟
ناراحتم که نمى توانم دیگر در این جایگاه و براى مطبوعات خدمت کنم. اما خوشحالم 
که همه تلاش ام را کردم و با همه وجــودم کار کردم. امروز مدیر کل ها به مجتمع نامه 
مى زنند و دوست دارند در اینجا نشســت برگزار کنند. امروز جایگاه مجتمع مطبوعاتى 
جایگاه مورد پســند و قابل قبولى است. مأمن خبرنگار اســت. امروز دیگر اینجا صرفاً 
یک بازدیدگاه نیســت. امروز مجتمع، جایگاه مطبوعاتى و رســانه اى در سطح کشور 
دارد و من در این هشــت ماه تمام تلاشــم را کردم که این اتفاقات بیافتد و اگر از فردا 
بگویند نیا هیچ چیز پنهانى ندارم. من کلید را تحویل مى دهم و مى روم حتى نیاز نیست

 به دفترم بیایم. 
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احتمال انتقال ویروس از افراد مبتلا به بیمارى به افرادى که داراى گروه خونى مشابه هستند، 
دو تا سه برابر بیشتر است.

گروه خونى O کمترین میزان حساسیت نسبت به ویروس  کرونا را دارد و سایر گروه هاى خونى 
استعداد بیشترى براى ابتلا به عفونت ویروسى دارند.

دارندگان گروه خونى O توانایى انتقال خون به همه گروه هاى خونى را دارند و به نحو مشابهى 
A مى توانند ویروس را به دارندگان سایر گروه هاى خونى نیز منتقل کنند و دارندگان گروه خونى
که بیشترین فراوانى را در بین گروه هاى خونى دارند، بیش از سایرین در معرض ریسک آلودگى 

به ویروس و انتقال آن به سایرین قرار دارند.
به اعتقاد محققان نتایج این مطالعــه مى تواند راهنمایى براى اولویت بندى واکسیناســیون 
شهروندان بر اساس گروه خونى آن ها باشد؛ البته داشتن گروه خونى O به معناى ایمن بودن در 

برابر ویروس نیست و حتما تمام شهروندان باید نکات بهداشتى را به طور کامل رعایت کنند.

اگرچه بعضى از زخم هاى گوارشى از استرس و تغذیه نامناسب نشات مى گیرند، اما بیش از 
نیمى از آن ها به باکترى هلیکوباکتر پیلورى  ارتباط دارند که باعث عفونت مى شود.

اگرچه بعضى از زخم هاى گوارشى از استرس و تغذیه نامناســب نشات مى گیرند، اما بیش 
از نیمى از آن ها به باکترى هلیکوباکتر پیلورى ارتباط دارند که باعث عفونت مى شود. هیچ 
رژیم غذایى مخصوصى براى زخم هاى گوارشى وجود ندارد، اما مصرف بعضى از مواد غذایى 
مى تواند به تقویت سیســتم گوارشــى کمک کند، درحالى که انواع خاصى از مواد غذایى 

مى توانند در افزایش اسید معده و تحریک زخم هاى گوارشى نقش داشته باشند.
یکى از علائم شایع زخم هاى گوارشى، احساس سوزش یا ساییده شدن در دستگاه گوارشى 
است که معمولا بین وعده هاى غذایى هم تشدید مى شود. شــیر و محصولات لبنى دیگر 
مثل ماست، پوشــش خاصى را روى معده ایجاد مى کنند که موقتا این حالت را آرام مى کند. 
از آن جایى که به نظر مى رســد که این حالت زخم معده را تسکین مى دهد، بسیارى از مردم 
جهان باور دارند که نوشیدن شیر براى درمان زخم هاى گوارشــى مفید است. با این حال و 
برخلاف باور رایج، شیر دقیقا معده را به ترشح اسید بیشتر تحریک مى کند و درنهایت التهاب 

زخم را افزایش مى دهد.
بنابراین، اگر به زخم هاى گوارشــى متبلا هســتید، باید در مصرف شیر و محصولات لبنى 
دیگر احتیــاط کنید، چون این مــواد غذایى مى تواننــد بهبودى زخم هاى گوارشــى را به

 تاخیر بیاندازند.

در باشگاه ها گاهى مى بینید که برخى افراد روى تردمیل به 
سمت عقب راه مى روند یا روى دستگاه الپتیکال یا اسکى 

هوایى، برعکس پدال مى زنند.
برخى، از حرکات معکوس بــه مثابه گونه اى فیزیوتراپى یا 
توانبخشى استفاده مى کنند، و برخى دیگر این کار را براى 
تقویت آمادگى جسمانى و سلامت کلى خود انجام مى دهند.
گریســون ویکم، متخصــص فیزیوتراپــى در نیویورك، 
مى گوید: «فکر مى کنم عالى اســت که کمى حرکت رو به 
عقب را به فعالیت روزانه اضافه کنیم. امروزه مردم بیش از 
حد مى نشینند و تنوعى نیز در نوع فعالیت بدنى شان  ندارند.»

بر اساس پژوهشى در مارس 2021، تعادل، سرعت راه رفتن 
و آمادگى قلبى و ریــوى شــرکت کنندگانى که در طول 
چهار هفته، روزى 30 دقیقه  روى تردمیل به سمت عقب راه 

مى رفتند،  افزایش یافت.
افزون بر این، یک کارآزمایى بالینى با مشارکت گروهى از 
زنان انجام، و نتایج آن در آوریل 2005 در مجله بین المللى 
پزشکى ورزشى منتشر شد. پس از یک برنامه شش هفته اى 
دویدن و راه رفتن به عقب، چربى بدن این زنان کاهش، و 

آمادگى قلبى و تنفسى آنان افزایش یافت.
تحقیقات دیگرى نیز نشان مى دهد که حرکت رو به عقب، 
به افراد مبتلا به آرتروز زانو و کمردرد مزمن کمک مى کند، 

و راه رفتن و تعــادل آنان را نیز بهبود مى بخشــد. این کار 
همچنین به هشیارى بیشتر ذهن کمک مى کند.

نتیجه پژوهشــى در 2021 روى بیماران مبتلا به عوارض 
بلندمدت ناشى از سکته مغزى، از مزیت راه رفتن رو به عقب 

در این افراد خبر داد.
لندرى استس، متخصص قدرت بدنى از تگزاس، مى گوید: 
«وقتى بدن خود را به جلو مى بریــد، حرکتى با محوریت 
«همسترینگ» (شامل سه ماهیچه در ناحیه پشت استخوان 
پا) است. اگر به سمت عقب راه بروید، در واقع این نقش را 
تغییر مى دهید و بر آن مبنا، زانوکشــى یا صاف شدن زانو 

رخ مى دهد.»
بــه گفتــه او، در نتیجــه ماهیچه هاى مختلــف بدن را 
به کار مى گیرید که همواره مفید اســت. وى تاکید مى کند: 

«نیرومندى بدن بر بسیارى از کمبودها غلبه مى کند.»
به عقیــده متخصصان، بدن بــا موقعیت هــا، حرکات و 
وضعیت هایى که اغلب انجام مى دهیم، ســازگار مى شود 
و همین امر، به سفت شدن ماهیچه ها و مفاصل مى انجامد 
که ساییدگى و پارگى مفاصل و ســپس درد و آسیب را در 

پى دارد. بر این مبنا، هر چه بیشتر تنوع حرکات را به 
فعالیت هاى روزانه یا در باشگاه اضافه کنیم، 

براى بدن بسیار مفیدتر است.

حرکت به ســمت عقب، ایده جدیدى نیســت. مردم چین 
از قرن ها پیش، براى بهبود سلامت جســمى و روانى، به 

قدم زدن رو به عقب مى پردازند.
حرکت رو به عقب در ورزش نیز رایج است؛ به بازیکنان و 
داوران فوتبال دقت کنید. حتى مسابقات و رقابت هایى هم 

براى حرکت رو به عقب وجود دارد.

شروع کار بسیار آسان اســت و مانند هر چیز دیگرى، کلید 
یادگیرى آن به تمرین بستگى دارد.

ویکم مى گویــد: «مى توانید هفته اى چند بــار، هر بار پنج 
دقیقه به عقب یا برعکس راه بروید. یا 20 دقیقه قدم بزنید 
و پنج دقیقــه از آن را به صورت معکــوس حرکت کنید. 
همچنانکــه بدنتان به ایــن حرکت تازه عــادت مى کند، 
مى توانید زمان و ســرعت آن را افزایــش دهید یا حرکات 

چالش برانگیزترى را امتحان کنید.»
راه رفتن به ســمت عقب روى تردمیل هم عالى اســت. 
تردمیل  موتوردار گزینه مناسبى  اســت، ولى بهتر است با 

نیروى بدنى خودتان تمرین کنید.
اگر پیاده روى برعکس روى تردمیل، مخصوصا موتوردار، 
را انتخاب مى کنید، با گرفتن نرده ها و تنظیم سرعت نسبتا 
آهسته شروع کنید. وقتى به حرکت عادت کردید، مى توانید 
سریع تر راه بروید، شــیب را افزایش دهید و نرده ها را رها 

کنید.
اگر تصمیم گرفتید آن را در خارج از خانه امتحان کنید، در 
آغاز مکانى را انتخاب کنید که عارى از خطر باشــد؛ مانند 

چمنزارى در پارك.
ویکم مى گوید: «تنوع حرکات بدنى مزایاى بسیارى دارد و 

یکى از این حرکات بدنى، حرکت رو به عقب است.»

بسیارى از ما این لحظه شوك را تجربه کرده ایم که آب داغ وسط شامپو زدن قطع 
مى شود حالا بسیارى از کارشناسان ادعا مى کنند که فواید دوش آب سرد ارزش 

احساس ناخوشایند آن را لحظه را دارد.
کسانى که حمام آب سرد را دوست ندارند جالب است بدانند دوش آب سرد جریان 
خون را تحریک مى کند، گردش خون را بهبود مى بخشد وخون را در قلب شما 

پمپاژ مى کند.
دوش آب سرد مى تواند به ویژه بعد از تمرین ورزشى موثر باشد، زیرا درد و التهاب 
عضلانى را کاهش مى دهد. قرار گرفتن در معرض آب سرد همچنین مى تواند 
ترشح اندورفین را تحریک کند که مى تواند استرس و درد را کاهش مى دهد و 

فورا خلق و خو را بهبود بخشد.

دوش آب ســرد همچنین مى تواند مزایاى زیبایى داشته باشد، زیرا مى تواند به 
سفت شدن منافذ و بهبود سلامت پوست و مو کمک کند. حتى چند دقیقه قرار 

گرفتن در معرض آب سرد مى تواند به داشتن احساس بهتر در شما کمک کند.
برخلاف ارتباط رایج قرار گرفتن در معرض ســرما با ســرماخوردگى دوش آب 
سرد مى تواند سیستم ایمنى بدن را تقویت کند. یکى دیگر از مزایاى غیرمنتظره 
کاهش وزن است، زیرا بدن شما کالرى اضافى را براى حفظ دماى بدن در هنگام 

قرار گرفتن در معرض سرما صرف مى کند.
دکتر راج داسگوپتا، مشاور ارشد پزشکى در اســلیپوپولیس در کالیفرنیا هشدار 
داد در حالى که دوش آب سرد به طور کلى براى اکثر بزرگسالان سالم بى خطر 
است، اما مى تواند با خطراتى همراه باشد به ویژه براى افرادى که شرایط پزشکى 

خاص دارند.
او گفت : قرار گرفتن در معرض سرما رگ هاى خونى را منقبض مى کند و مى تواند 
منجر به افزایش خطر افزایش فشار خون شود که مى تواند اثرات منفى براى افراد 

مبتلا به بیمارى قلبى از جمله فشار خون بالا داشته باشد.
داسگوپتا هشدار داد، افرادى که با مشکلات قلبى عروقى، مانند فشار خون بالا 
و بیمارى عروق کرونر تشخیص داده شده اند، ممکن است نیاز به اجتناب از قرار 
گرفتن در معرض سرما داشته باشند، زیرا مى تواند فشار بیشترى بر قلب وارد کند.
وى توصیه کرد: افرادى که مبتلا به کهیر که یک واکنش پوستى به قرار گرفتن 
در معرض سرما است یا سندرم رینود که باعث بى حسى انگشتان دست و پا در 
پاسخ به دماى سرد مى شود، قبل از شروع دوش آب سرد با پزشک مشورت کنند.

همین امر در مورد زنان باردار یا شیرده نیز صدق مى کند .

گاهی عقب عقب راه بروید!

دوش آب سرد برای چه کسانی مضر است؟دوش آب سرد برای چه کسانی مضر است؟

چه کسانی نباید به لبنیات لب بزنند؟

کدام گروه خونی کمترین میزان حساسیت 
نسبت به ویروس  کرونا را دارد

لباس هایتان را روی بخاری و شوفاژ خشک نکنید!
متخصصان بهداشت و درمان هشدار داده اند که خشک کردن لباس ها روى 

رادیاتور مى تواند به ایجاد کپک منجر شود.
خشک کردن لباس ها روى رادیاتور مى تواند تا دو لیتر بخار آزاد کند و سطح 

رطوبت داخل اتاق را تا 30 درصد افزایش دهد.
در پاییز و زمســتان که در بســیارى از مناطق، هواى بیرون سرد یا بارانى و 
برفى است، پهن کردن لباس روى بند و در فضاى آزاد ممکن نیست. برخى 
خانواده ها خشک کن ندارند و برخى از آن هایى که دارند، شاید ترجیح مى دهند 

براى کاهش هزینه  انرژى، کمتر از آن استفاده کنند.
پس جاى تعجب نیست که بســیارى از ما وسوسه مى شویم که لباس هاى 

خیس خود را روى رادیاتور شوفاژ خشک کنیم.
متخصصان بهداشت و درمان هشدار داده اند که خشک کردن لباس ها روى 

رادیاتور مى تواند به ایجاد کپک منجر شود که اصلا خبر خوبى براى سلامتى 
ما نیست.پروفسور دیوید دنینگز، مدیر مرکز ملى آسپرژیلوزیس، به بى بى سى 
گفت که این امر مى تواند به ویژه براى کسانى که به بیمارى هاى تنفسى مانند 

آسم دچارند، خطرناك باشد.
او گفت که خشک کردن لباس ها روى رادیاتور مى تواند تا دو لیتر بخار آزاد کند 
و سطح رطوبت داخل اتاق را تا 30 درصد افزایش دهد. این امر باعث رشد همه 

کپک ها، از جمله آسپرژیلوس، مى شود که بالقوه خطرناك است.
به گفته مرکز کنترل بیمارى ها در ایالات متحده (CDC)، آسپرژیلوس نوعى 
کپک بسیار رایج است و نمى توان از آن کاملا اجتناب کرد، اما براى افرادى 
که سیســتم ایمنى ضعیفى دارند، تنفس هاگ هاى آســپرژیلوس مى تواند 
باعث بروز عفونت در ریه  یا سینوس ها شود که در ادامه ممکن است به سایر 

قسمت هاى بدن سرایت کند.
پروفســور دنینگز مى گوید اگر فقط یک یا دو قطعــه کوچک لباس را روى 
رادیاتور خود خشک کنید، ممکن است مشکلى پیش نیاید، اما «خشک کردن 
مداوم لباس هاى شسته شده در داخل خانه و باز نکردن پنجره ها» مى تواند 
مشکلاتى ایجاد کند، زیرا «راهى براى خروج این همه رطوبت وجود ندارد، و 

این مشکل بزرگى است.»
اگر چاره اى جز خشک کردن لباس هاى خود روى رادیاتور ندارید، هربار تعداد 
کمترى لباس را بشویید و پس از خشک کردن آن ها روى رادیاتور، هواى خانه 
را خوب تهویه کنید. همچنین، اگر مجبوریــد لباس هایتان را در داخل خانه 
خشک کنید، پیشنهاد مى شود که آن ها را در حمام بگذارید و در آن را ببندید و 

پنجره اش را باز بگذارید، یا دستگاه تهویه هوا را روشن کنید. 

وی ى زس ز ى ب ر
مى بریــد، حرکتى با محوریت

اهیچه در ناحیه پشت استخوان 
واقع این نقش را  راه بروید، در
یا صاف شدن زانو  زانوکشــى

 ماهیچه هاى مختلــف بدن را
فید اســت. وى تاکیدمى کند: 

از کمبودها غلبه مى کند.»
ن بــا موقعیت هــا، حرکات و 
م مى دهیم، ســازگار مى شود 
مفاصل مى انجامد  ماهیچه ها و
ل و ســپس درد و آسیب را در 

 بیشتر تنوع حرکات را به 
شگاه اضافه کنیم، 

ت.

ر بوجو ب رو ر ى چبر
ز مى توانید
چالش بران
رفتن ب راه
تردمیل مو
نیروى بدن
اگر پیاده ر
انتخاب را
آهسته شر
سریع تر را

کنید.
اگر تصمیم
آغاز مکانى
چمنزارى
ویکم مى گ
ییکى

حرکت رو به عقب، به 
افراد مبتلا به آرتروز 
زانو و کمردرد مزمن 
کمک مى کند، و راه 

رفتن و تعادل آنان را 
نیز بهبود مى بخشد.
 این کار همچنین به 
هشیارى بیشتر ذهن

 کمک مى کند

اداره کل راهدارى و حمل ونقل جاده اى اســتان اصفهان در نظر دارد پروژه هاى زیر را از طریق مناقصه عمومى یک مرحله اى و دو مرحله اى واگذار نماید، بدین وسیله از 
شرکت هاى واجد شرایط طبق اسناد مناقصه با در نظر گرفتن اینکه "قیمت ها متناسب با کالاى ساخت داخل با لحاظ کیفیت ارائه گردد" براى شرکت در فرآیند مناقصه هاى 

زیر دعوت به عمل مى آید.

مناقصه عمومی

اداره كل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان

نوبت اول

مبلغ تضمین فرآیند ارجاع کار (ریال)مبلغ برآورد (ریال)موضوع  مناقصهشماره مناقصهردیف
30,850,500,0001,543,000,000خرید و نصب  نیوجرسى درجا با بتن C25  در محور پلیس راه اصفهان- شهرکرد بسمت نجف آباد-(تجدید سوم)140212277/4
247,780,000,00012,389,000,000خرید 45 دستگاه دوربین نظارتى و تهیه ، نصب و راه اندازى 16 سامانه نظارت تصویرى-(مناقصه دو مرحله اى با ارزیابى یکپارچه)21/402122121
603,750,000,00020,775,000,000خرید ، حمل و نصب نیوجرسى 4 مترى مفصلى واقع در آزاد راه معلم-(مناقصه با ارزیابى کیفى با معیار به روش یکپارچه)31/402122122
199,410,040,0009,971,000,000خرید تابلوهاى اطلاعاتى ،کیلومتر شمار  و پیش آگاهى جهت محورهاى شریانى، غیر شریانى و نقاط پر تصادف استان اصفهان41/402122123
21,282,014,1791,065,000,000بهسازى و اصلاح تقاطع امامزاده زین الدین شهرستان ورزنه 51/402122124
26,844,560,9761,343,000,000بهسازى و اجراى روکش آسفالت گرم در محور پدافندى دنبه61/402122125

بهسازى، لکه گیرى هندسى و روکش آسفالت گرم راههاى کاشان ،  آران و بیدگل (با الویت کاشان، سفیدشهر، مسجد 71/402122126
315,476,290,39515,010,000,000الحسین و کاشان نیاسر)-(مناقصه با ارزیابى کیفى با معیار به روش یکپارچه)

49،061،908،1952،454،000،000ساخت 50 عدد باکس بتنى پیش ساخته زردنجان81/402122127
مهلت دریافت فایل اسناد براى کلیه مناقصات از چاپ اول آگهى تا ساعت 13 تاریخ 1402/08/28، از طریق سامانه ستاد ایران به آدرس setadiran.ir - مهلت ارسال فایلهاى

پاکات مناقصات به سامانه ستاد ایران تا ساعت 13 تاریخ1402/09/12 و محل تحویل ضمانتنامه (فرآیند ارجاع کار) شرکت در مناقصات تا ساعت 13 تاریخ 1402/09/12 به 
اداره کل راهدارى و حمل و نقل جاده اى استان اصفهان، طبقه ششم اداره حراست مى باشد. گشایش فایلهاى پاکات مناقصات فوق از طریق سامانه ستاد ایران در ساعت 8

صبح مورخ 1402/09/13 در محل سالن جلسات اداره کل راهدارى و حمل و نقل جاده اى اصفهان انجام مى شود. 
کلیه مراحل دریافت، ارائه اسناد مناقصه و بازگشایى پاکات صرفا از طریق سامانه ستاد ایران مذکور انجام خواهد پذیرفت. سایر شرایط شرکت در مناقصه از جمله هزینه 
تهیه اسناد، مدت اعتبار پیشنهاد، صلاحیتهاى مورد نیاز و غیره مطابق مفاد اسناد مناقصه پیوست در سامانه ستاد ایران به آدرس setadiran.ir مى باشد. نشانى اداره کل :

 اصفهان، بلوار میرزاکوچک خان، بین پل وحید و ترمینال زاینده رود، کد پستى:33743 -81766، تلفن گویا 031-35059
 م.الف:۱۶۰۲۶۲۸

" در صورت مه آلود بودن جاده، چراغ های مه شکن خودرو را روشن و سرعت خود را کم کنید."
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مرضیه غفاریان
در الکلاسیکوى هشتاد و دوم نسبت به دوئل هاى قبلى سپاهان و پرسپولیس سکانس هاى بیشترى 
از لوکیشن محوطه جریمه سرخ ها به نمایش گذاشته خواهد شد. سکانس هایى که بازیگران اصلى 

آن مهاجمان زردپوش خواهند بود و گلر سرخپوشان نقش مقابل تک تک آنها را ایفا خواهد کرد. 
این بازیکنان در هفته گذشته صحنه گردان هاى اصلى تریلر جذاب این دو تیم ایرانى در رقابت هاى 
آسیایى بودند و حالا پس از درخشش در فیلمنامه هاى ســپاهان-آلمالیق و پرسپولیس-استقلال 
تاجیکستان، خود را براى ادامه بازى درخشــان در محوطه جریمه تیم یحیى آماده مى کنند؛ جایى 
که برترین خط حمله لیگ قهرمانان آسیا و لیگ برتر در برابر بهترین بازیکن بازى اخیر سرخپوشان 

تهرانى در رقابت هاى آسیایى قرار خواهند گرفت.
خط آتش ارتش طلایى سپاهان که دوشنبه شب هفته گذشته گلر تیم ازبک را با 9 گل به رگبار بستند 
حالا مى خواهند سنگربان ملى پوش رقیب دیرینه خود در لیگ برتر را نیز از طعم آتش بار مهلکشان بى 
نصیب نگذارند. اگر مهره هاى هجومى مواریس موفق شوند از ایفاى نقش خود در فیلمنامه اى که این 
سکاندار پرتغالى براى مغلوب ساختن فیلمنامه نویس تیم تهرانى تدوین کرده به خوبى برآیند، سپاهانى 

ها مى توانند امیدوار به شکستن طلسم شکست ناپذیرى پرسپولیس در لیگ بیست و سوم باشند.
طلایى پوشان اصفهانى علاوه بر آنکه با 14 گل زده در 3+1  بازى لغو شده در ACL برترین خط حمله 
این رقابت ها را از آن خود کرده (العین 14 گل در 4 بازى به ثمر رسانده)، با ثبت 16 گل در 7 دیدار لیگ 
برتر، یعنى میانگین 2/28 گل در هربازى فعلاً در صدر بهترین خطوط حمله لیگ 23 نیز ایستاده است، 
حالا براى ادامه این روند درخشان باید هر طور شده در نقش جهان سنگر سرخپوشان را به آتش بکشد. 

اینها همه در حالى است که ایفاى نقش مقابل این مهاجمان گلزن در الکلاسیکوى هشتاد 
و یکم را گلرى بر عهده دارد که با ثبت 5 کلین شیت و دریافت4  گل در 8 بازى و ایستادن 
در جایگاه برترین دروازه بان لیگ برتر ثابت کرده فروریختن دروازه این سنگربان به این 
راحتى ها امکان پذیر نیست. ضمن اینکه این ســنگربان در هفته گذشته در رقابت هاى 
لیگ قهرمانان آسیا 2023 اگرچه یک بار تسلیم مهاجمان تیم تاجیک شد اما با 4 سیو موفق 
و کســب نمره 7/7 در این دیدار برترین بازیکن میدان شد. به همه اینها بیافزاید سوپرسیو 

تماشایى علیرضا بیرانوند در همین جدال حساس سرخ ها در خانه حریف و مهار پنالتى همین 
حریف در دور رفت در ورزشگاه آزادى را که نقش تأثیرگذارى در شکست ناپذیرى پرسپولیس 

در مصاف با استقلال تاجیکستان در ACLداشت.
با این تفاسیر مى توان مدعى شد همانقدر که ژوزه مورایس روى عطش سیرى ناپذیر مهره هاى 
هجومى تیمش در گشودن سنگر پرسپولیس در اصفهان حساب بازکرده، یحیى گل محمدى هم 
هنگام تدوین فیلمنامه ویژه براى الکلاسیکوى هشتادو دوم، یکى از نقش هاى اصلى این فیلم را 

براى بیرو به رشته تحریر در آورده است. 
اما کیست که ندادند هم على بیرو و هم خط آتش پرعطش سپاهان براى آنکه به بهترین شکل از 
ایفاى نقش خود در سکانس هاى پرالتهاب لوکیشن محوطه جریمه سرخ ها در نقش جهان برآیند 
نیاز به نقش هاى مکملى دارند که بده بستان موفق آنها با بازیگران اصلى مى تواند در درخشش 

هرچه بیشتر شخصیت هاى اول الکلاسیکوى هشتاد و دوم  تأثیرگذار باشد.

از بیرو تا خط آتش سپاهان

نقش های اصلی الکلاسیکوی ۸۲
در نقش جهان

بهروز عطایى همچنان در نشست هاى خبرى بعد از بازى هاى فولاد سیرجان شرکت نمى کند. فولاد سیرجان 
با سرمربیگرى بهروز عطایى و درخشش پوریا حسین خانزاده توانست به راحتى و با نتیجه سه بر صفر از سد 
سایپا بگذرد و چهارمین پیروزى خود را کسب کند. اما طبق روال سه بازى گذشته بازهم بهروز عطایى سرمربى 
فولاد سیرجان ایرانیان با خبرنگاران مصاحبه نکرد تا رقابتى بین بردهاى این تیم با عدم مصاحبه بهروز عطایى 
ایجاد شود. بهروز عطایى که تا قبل از آغاز لیگ  در صدا و سیما مصاحبه کرده بود به یکباره تصمیم گرفته که 
مصاحبه نکند. این کار او بسیار عجیب است، شاید عطایى با این کار و عدم مصاحبه با فدراسیون مى خواهد 

عمومى این فدراسیون دلخور است.بگوید به شدت از داورزنى و مسئول روابط 

على قلى زاده براى به دست آوردن آمادگى و شرایط مسابقه همراه با تیم ذخیره هاى لخ پوزنان به میدان رفت. قلى زاده 
پس از اینکه در تابستان امسال با انتقالى گران قیمت از شارلروا بلژیک به لخ پوزنان پیوست، در 13 هفته ابتدایى لیگ 
استراکلاسا لهستان به دلیل مصدومیت فرصت بازى به دست نیاورده بود. او به دلیل پارگى رباط صلیبى هفت ماه 
از میادین دور بود که باعث شــده تا فن دن بروم مربى این تیم به قلى زاده اجازه دهدا براى بازى در تیم ذخیره هاى 
لخ پوزنان مقابل استومیل اولشتاین در دســته دوم لیگ لهســتان به زمین برود تا آمادگى خود را براى بازى روز 
یکشنبه مقابل لژیا ورشو به دست آورد. لژیونر فوتبال کشــورمان در جریان پیروزى یک بر صفر تیمش آمار قابل

قبولى داشت. 

گران ترین بازیکن لهستا ن برای فردا آماده می شود سریال قهر عطایی به قسمت چهارم رسید!
على قلى زاده براى به دست
پس از اینکه در تابستانا
استراکلاسا لهستان به
اااااااز میادین دور بود که باع
للللللخ پوزنان مقابل استوم
یکشنبه مقابل لژیا ورش

قبولى داشت. 

گران ترین بازیک
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شکوه شاکرى
سپاهان در پایان هفته چهارم و البته با انجام 3 بازى(+ بازى لغو شده در برابر الاتحاد) عنوان بهترین 
خط حمله ACL را از آن خود کرد. شاگردان مورایس در مجموع در 3 بازى لیگ قهرمانان آسیا 
2023 با به ثمر رســاندن 14 گل در 3 بازى؛ یعنى میانگین بیش از 4 گل در هر بازى صدرنشین 
شدند. پس از ســپاهان، العین امارات هم با همین تعداد گل منتها در 4 بازى در رده دوم برترین 
خطوط حمله این رقابت ها ایستاد.  مهاجمان دو تیم عربستانى الهلال و النصر هم با ثبت 12 گل 

در 4 بازى جایگاه سوم این رده بندى را مشترکاً به خود اختصاص دادند.
جالب آنجاست که سپاهان در حالى با ثبت 9 گل در بازى اخیر خود  در برابر المالیق صدرنشین 
دفاعى این رقابت ها فرستاد!خطوط حمله ACL شد که حریف ازبکستانى خود را با 17 گل خورده به صدر بدترین خطوط 

2ر هم با ثبت 12 گل در رده دوم برترین ر بازى صدرنشین گ قهرمانان آسیا ) عنوان بهترین 

صدر بدترین خطوط لمالیق صدرنشین 

لیگ قهرمانان زیر پای گلزنان سپاهان 

ب ر یف ازبکستانى خود

تیم فوتبال ملوان بندرانزلى در چارچوب هفته نهم رقابت هاى لیگ برتر در شرایطى موفق 
شد سپاهان را با نتیجه 3 بر 2 شکست دهد که که سهیل فداکار در دقیقه 93 بازى گل 

برترى شاگردان مهدى تارتار را به کمک مدافع حریف، وارد دروازه سپاهان کرد. 
این اتفاق در حالى رخ داد که فصل گذشته سپاهان 
در ورزشگاه نقش جهان با گل دقایق پایانى فداکار 
برابر ملوان با نتیجه یک بر یک متوقف شد تا در 
راه قهرمانى، قافیه را به پرسپولیس ببازد و این تیم 

قهرمان لیگ بیست و دوم شود.
سهیل فداکار در خصوص بازى ملوان و ســپاهان، اظهار داشت: سپاهان تیم بزرگ و قابل 
احترامى است. بازى با این تیم براى هر تیمى سخت خواهد بود، مخصوصا اگر این بازى در 
نقش جهان و با حمایت هوادارانش همراه باشد. دیدار سنگینى بود و مى دانستیم کار سختى در 
اصفهان داریم. براى کسب سه امتیاز راهى این شهر شدیم. مى توانستیم گل هاى بیشترى به 
این تیم بزنیم اما بدشانس بودیم. در نهایت به هدفى که داشتیم رسیدیم و موفق شدیم یکى 

از بزرگ ترین تیم هاى ایران و آسیا را در حضور تماشاگرانش شکست دهیم.
وى در خصوص گلزنى به سپاهان و تکرار خاطرات فصل گذشته در این ورزشگاه، بیان کرد: 
سال گذشته ما براى اینکه سقوط نکنیم مى جنگیدیم و همان یک امتیاز و یک گل تیم را 
در لیگ نگه داشت. امسال نیز انگیزه هاى متفاوتى داریم. به هر حال بازى در مقابل تیمى 
مثل سپاهان انگیزه هاى خاص خودش را دارد. من از اصفهان خاطرات خوبى دارم در سه 
سفرى که به این شهر داشتم، 3 گل زدم که دو گل آن به سپاهان و یک گل به ذوب آهن 

بوده است.
مهاجم ملوان در خصوص شادى بعد از گلش در بازى با سپاهان، بیان کرد: من مدتى است 
که پدرم را از دست داده ام و همین موضوع باعث شد نتوانم در اختیار تیم باشم. در این بازى 
حس خوبى نسبت به گلزنى داشتم و از همین رو تصمیم گرفتم در بازى با سپاهان بعد از 

گلزنى،آن را تقدیم به پدرم کنم و گوشه اى از زحمات او را جبران کنم. 

مهاجم ملوان:
 در ۳ سفرم به اصفهان ۳ گل زدم 

 در الکلاسیکوى هشتاد 
8ل در 8 بازى و ایستادن 
ه این سنگربان به این 
گذشته در رقابت هاى 
4ک شد اما با 4 سیو موفق 
 اینها بیافزاید سوپرسیو 

یف و مهار پنالتى همین 
ست ناپذیرىپرسپولیس

ش سیرى ناپذیر مهره هاى 
کرده، یحیىگلمحمدىهم
 نقشهاى اصلىاین فیلمرا

براى آنکه به بهترین شکل از 
سرخ ها در نقش جهان برآیند 
 اصلىمىتواند در درخشش

ر باشد.

۲ی ۸۲

بهروز عطایى همچنان در نشست هاى خبرى بعد از بازى هاى فولاد سیرجان شرکت نمى کند. فولاد سیرجان
با سرمربیگرى بهروز عطایى و درخشش پوریا حسین خانزاده توانست به راحتى و با نتیجه سه بر صفر از سد
سایپا بگذرد و چهارمین پیروزى خود را کسب کند. اما طبق روال سه بازى گذشته بازهم بهروز عطایى سرمربى
فولاد سیرجان ایرانیان با خبرنگاران مصاحبه نکرد تا رقابتى بین بردهاى این تیم با عدم مصاحبه بهروز عطایى
ایجاد شود. بهروز عطایى که تا قبل از آغاز لیگ  در صدا و سیما مصاحبه کرده بود به یکباره تصمیم گرفته که
مصاحبه نکند. این کار او بسیار عجیب است، شاید عطایى با این کار و عدم مصاحبه با فدراسیون مى خواهد

عمومى این فدراسیون دلخور است.بگوید به شدت از داورزنى و مسئول روابط 

 سریال قهر عطایی به قسمت چهارم رسید!
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شبکه فشار متوســط منطقه مارشنان، حدود 6 کیلومتر 
مســیر کوهســتانى و ســخت گذر دارد که تعمیرات 

پیشگیرانه چهار کیلومتر آن با موفقیت اجرا شد.
مانور تعمیرات پیشگیرانه شــبکه فشار متوسط هوایى 
منطقه مارشــنان با حضور فرماندار و شهردار کوهپایه، 
مدیرعامل شرکت توزیع برق اصفهان و مدیران صنعت 
برق استان روز چهارشنبه هفته پیش پس از حضور بر سر 
مزار «شهداى منطقه فشــارك» آغاز شد و تا عصر این 

روز  ادامه داشت.
«کوه مارشــنان» در حدود 60 کیلومترى شمال  شرق 
کلانشــهر اصفهان و 23 کیلومترى شمال شهرستان 
کوهپایه قرار دارد، این کوه با ارتفاع سه هزار و 330 متر 
در 15 کیلومترى جنوب شرق «زفره» از توابع شهرستان 
کوهپایه و ســه کیلومترى روستاى فشــارك از توابع 

شهرستان کوهپایه در استان اصفهان واقع است.
مدیرعامل شرکت توزیع برق اصفهان در حاشیه اجراى 
مانور تعمیرات پیشگیرانه شــبکه فشار متوسط هوایى 
منطقه مارشنان گفت: ایران از دانش بالایى در صنعت 
توزیع برق برخوردار بوده و با وجــود تحریم ها و جنگ 
اقتصادى دشمن، در این عرصه صددرصد خودکفاست.

مهرداد دادخــواه ادامــه داد: مدیریت جهــادى یعنى 
بکارگیرى تمام توان، نیرو و تجهیزات در اختیار در جهت 
رســیدن به اهداف و این مدیریت در صنعت توزیع برق 
نهادینه شده است و گذشــتگان این عرصه نیز بخوبى 
وظایف خود را انجام و شبکه و تجربیات خود را در اختیار 

نسل بعد قرار داده اند.
وى خاطرنشان کرد: صنعت توزیع برق بدنبال آن است 
که در کنار مدیریت جهادى به کمک «مدیریت دانش»، 

تجربیات متخصصان و کارشناسان این حوزه را مستند 
و ثبت کند و آن را در اختیار نسل بعد قرار دهد و در مانور 
امروز نیز تبادل تجربیات از اهداف تعیین شــده است و 
بسیارى از شرکت کنندگان در مانور براى نخستین بار در 

این منطقه حضور یافته اند.
دادخواه تصریح کرد: حرکت روبه رشد صنعت توزیع برق 
در سایه مدیریت جهادى چشمگیر است و سال گذشته 
متوسط نرخ خاموشى در منطقه شرق اصفهان حدود 130
دقیقه و سال 1393 افزون بر یک هزار و 100 دقیقه بود 
و همه همکاران عملیاتى، اداراى، پیمانکاران و مجموعه 

صنعت توزیع برق در ارتقاى این شاخص موثر هستند.
مدیرعامل شرکت توزیع برق اصفهان گفت: مانور امروز 
با هدف افزایش قابلیت اطمینان شبکه فشار متوسط و 
همچنین افزایش پایدارى تامین برق مشترکین به طول 
چهار کیلومتر با هزینه افزون بر 30 میلیارد ریال اجرا شد.

وى یادآور شد: سال گذشته بدلیل بارش برف سنگین، 
شبکه فشار متوسط در «قلهّ کوه مارشنان» مدتى مُختل 
و در زمان کوتاهى، با حضور ماموران شرکت توزیع برق 

این مشکل برطرف شد.
دادخواه افزود: شبکه فشار متوســط منطقه مارشنان، 
حدود 6 کیلومتر مسیر کوهستانى و سخت گذر دارد که 
امروز تعمیرات پیشگیرانه چهار کیلومتر آن با موفقیت 

اجرا شد.
وى تصریــح کــرد: شــبکه فشــار متوســط منطقه 
مارشــنان، بیشــترین ارتفــاع در بیــن شــبکه هاى 
موجــود در حــوزه شــرکت توزیــع بــرق اصفهان

 را داراست.

با حضور مدیرعامل شرکت توزیع برق اصفهان انجام شد؛

برگزارى مانور تعمیرات پیشگیرانه
 شبکه فشار متوسط هوایى«مارشنان»

رئیس واحد فرهنگى روابط عمومى از برگزارى 
جلسه شوراى امربه معروف و نهى از منکر فولاد 

مبارکه در روز چهارشنبه دهم آبان ماه خبر داد.
محمد ســامونى، رئیس واحد فرهنگى روابط 
عمومى شــرکت گفت: در این جلسه بر ارتقاى 
هرچه بیشــتر و بهتر آداب حضــور کارکنان و 

خانواده ها در مراکز ورزشى و رفاهى تأکید شد.
وى اضافــه کــرد: در این نشســت وضعیت 
فعلى شــرایط حضور و رعایت آداب و پوشش 
ورزشــکاران و خانواده ها در مراکز ورزشــى و 
تفریحى مورد بررســى قرار گرفت و طى آن با 
اتفاق نظر اعضا بر بهبود هرچه بیشتر این موارد 

تأکید شد.
رئیس واحد فرهنگى روابط عمومى خاطرنشان 
کرد: در این جلسه از ســرآمدى رعایت شئون 
اخلاقى، پوششى و رفتارى کارکنان و خانواده ها 
در مراکز ورزشى طرف قرارداد به عنوان یکى از 
نقاط قوت عملکرد شــرکت در این حوزه یاد و 
مقرر شد با برنامه ریزى هاى مناسب این رفتارها 
بهبود یابد و همانند سایر دستاوردهاى شرکت 

به عنوان الگویى موفق به جامعه معرفى گردد.

برگزارى جلسه
 شوراى امر به  معروف و 
نهى از منکر فولاد مبارکه

کاهش هدر رفت آب
 در منطقه دهاقان

مدیرعامل آبفاى استان اصفهان از کاهش 
6 درصــدى هدر رفــت آب در شــهرها و 
روســتاهاى منطقه دهاقان خبرداد و اعلام 
کرد هم اکنون هدر رفــت در این منطقه به 

کمتر از 21 درصد رسیده است.
حســین اکبریان افزود: در یک سال گذشته 
هدر رفت آب در شهرها و روستاهاى منطقه 
دهاقان حدود 27 درصد بوده است و حتى در 
روستاى على آباد گچى هدر رفت آب به 50

درصد نیز مى رســید که هم اکنون این رقم 
بیش از 50 درصد کمتر شده است.

وى به برخى از اقدامات در راســتاى کاهش 
هدر رفت آب در منطقــه دهاقان پرداخت و 
اظهار داشت: در یک سال گذشته بیش از 15
کیلومتر اصلاح و بازسازى شبکه فرسوده آب 
درمنطقه دهاقان در دســتور کار قرار گرفت 
همچنیــن زمینه هاى تعویــض 300 فقره 

کنتور خراب فراهم شده است.
مدیرعامل آبفاى اســتان اصفهان به تامین 
پایدار آب شرب 35 هزار نفر درفصل تابستان 

در منطقه دهاقان اشــاره کرد و خاطرنشان 
ساخت: آب شــرب 2 شــهر و 13 روستاى 
منطقه دهاقان در فصل تابستان به صورت 
پایدار تامین شــد و مردم این منطقه باید با 
مصرف بهینــه، زمینه دسترســى پایدار به 
آب شــرب را همچنان فراهــم نمایند این 
درحالیست که هم اکنون مصرف سرانه آب 
شرب در این منطقه حدود 160 لیتر در شبانه 

روز است.
اکبریان به آبرســانى به روســتاى قمیشلو 
اشاره کرد و اظهار داشــت: پروژه آبرسانى 
به روســتاهاى قمیشــلو در 2 فاز طراحى 
شده و براى آبرســانى به این روستا باید 18
کیلومتر خــط انتقال اجرا و4 باب ایســتگاه 
پمپاژ احداث شــود که تاکنون 8 کیلومتر آن 
با مشارکت دهیارى اجرایى شده و در صورت 
تامین اعتبــار، اجراى مابقى پــروژه نیز در 
دستور کار قرار مى گیرد و 1400 نفر ساکنان 
این روســتا از آب شــرب پایــدار بهره مند 

مى شوند.

اداره کل بنیاد مســکن انقلاب اسلامى اســتان اصفهان در نظر دارد مناقصه 
عمومى عملیات آســفالت معابر روستاى ونداده شهرســتان شاهین شهر و 
میمه  به شماره اسناد  1410822  و شــماره مناقصه  2002005175000016  را از 
طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید . کلیه مراحل برگزارى 
مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشــنهاد مناقصه گران و بازگشایى 
پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیک دولت (ستاد) به آدرس
  www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت 
عدم عضویت قبلى ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهى امضاى 
الکترونیکى را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند . تاریخ انتشار مناقصه در 

سامانه تاریخ  1402/08/20مى باشد . 
مهلت زمانى دریافت اسناد مناقصه از سایت :

لغایت   ساعت 16 روز  پنج شنبه    از ساعت 16 روز  شــنبه تاریخ  1402/08/20
1402/08/25

مهلت زمانى ارائه پیشنهاد :   ساعت 16 روز  یکشنبه1402/09/05  
مهلت زمانى ارائه اصل ضمانتنامه :   پایان وقت ادارى  روز  یکشنبه1402/09/05  

زمان بازگشایى پاکت ها : ساعت 9صبح  روز  دوشنبه  تاریخ1402/09/06  
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص 
اسناد مناقصه و ارائه ضمانتنامه  : آدرس  : اصفهان ، کوى زمانى ، اداره کل بنیاد 

مسکن انقلاب اسلامى استان اصفهان  و تلفن : 03136288085

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای 

اداره کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان

نوبت اول

شهردارى خمینى شهر در نظر دارد:
نسبت به واگذارى عملیات حفظ حراست، نگهدارى و توسعه فضاى سبز سطح شهر ثبت در سامانه تدارکات 
دولت به شماره 2002093298000036 مورخ 1402/08/18 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
برگزار نماید.کلیه مراحل برگزارى فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایى پاکت ها از طریق 

درگاه سامانه تدارکات الکترونیکى دولت(ستاد) به آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد. 
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه ، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهى امضاى 
الکترونیکى( به صورت برخط) براى کلیه صاحبان امضاى مجاز و مهر سازمانى اقدام لازم را به عمل آورند .

مواعد زمانى :تاریخ انتشارفراخوان :1402/08/20
مهلت دریافت اسناد فراخوان:1402/09/05  

مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/09/15
زمان بازگشایى پاکت ها :1402/09/16

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: ضمانتنامه بانکى یا سپرده نقدى
 اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: خمینى شهر میدان قدس شهردارى مرکزى 33641415

 آگهی مناقصه

على اصغر حاج حیدری – شهردارخمینی شهر 

نوبت اول

 م.الف:۱۶۰۲۶۰۵

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهاندر نظر دارد عملیات اجرایى به شرح زیر را از طریق مناقصه عمومى به پیمانکاران واجد 
شرایط واگذار نماید.

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق292 : تاساعت : 13:00 روز شنبه به تاریخ 1402/09/04
تاریخ گشایش اسناد مناقصه : از ساعت 08:00 صبح روز یکشنبه به تاریخ 1402/09/05

دریافت اسناد : سایت اینترنتى
WWW.abfaesfahan.ir شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.irپایگاه ملى اطلاع رسانى مناقصات
شماره تلفن گویا:  35132338- 031

آگهی برگزاری مناقصه عمومی 

شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

نوبت دوم

مبلغ تضمین(ریال )مبلغ برآورد (ریال)محل تامین اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

عملیات مدیریت بهره بردارى و نگهدارى از شبکه و تعمیرات تصفیه 402-3-233.3
15,167,047,195745,011,000جارىخانه ها و ایستگاه هاى پمپاژ منطقه فولادشهر

23,923,072,4751,007,692,000جارىعملیات مدیریت بهره بردارى از شبکه فاضلاب منطقه لنجان402-3-272.2

60,759,017,6212,112,770,000جارىعملیات مدیریت بهره بردارى آب و خدمات مشترکین  منطقه گلپایگان402-3-273.2

12,706,744,209635,337,000جارىعملیات مدیریت بهره بردارى از شبکه فاضلاب منطقه شش اصفهان402-3-274.2

55,137,321,6291,944,119,000جارىعملیات بهره بردارى از کل شبکه و انشعابات فاضلاب منطقه خمینى شهر402-3-314

50,327,957,8511,799,838,000جارىعملیات بهره بردارى از کل شبکه و انشعابات فاضلاب منطقه شاهین شهر402-3-315


